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| صفحه ۵ | | صفحه آخر | 

۱۵۰ دستگاه اتوبوس در قزوین 
آماده جابه جایی مسافران 

نوروزی است

لزوم توزیع عادلانه 
المان های شهری

 در مناطق مختلف کرج

| علیرضا رحیمی | 
| عضو شورای شهر کرج |

| مجید اسلامی | 
|  مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری قزوین |

| صفحه آخر | 

 معاون برنامه ریزی و توسعه منابع پژوهشکده حفاظت خاک و آبخیزداری :

منابع طبیعی دولتی باید
 به غیردولتی تبدیل شوند

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

افزایش ۴۵ درصدی کرایه تاکسی ها 
در کرج برای سال ۱۴۰۳

| صفحه آخر | 

| صفحه ۲ | 

| صفحه 3 | 
رییس کل دادگستری استان البرز :

رفع مشکل ۱۰۲ واحد مسکن مهر پس از پنج سال در البرز

پیشنهاد افزایش نرخ کرایه تاکسی های 
خطی، گردشی، ویژه و ون در اختیار بر 
اساس کیلومتر با ۴۵ درصد برای چهار و

 ۱۰ سرنشین افزایش پیدا کرد

| صفحه 3 | 

طرح استاندارد سازی 
جایگاه های عرضه گاز مایع 

در البرز آغاز شد 

| محمد آئینی | 
|  مدیرکل استاندارد البرز |

کام سیاست را تلخ نکنید
------------ علی مهدیان؛ کارشناس حوزه و دانشگاه -----------

انتخابات مجلس دوازدهم تمام شد.
 حالا می توان درباره نتیجه این اقدام مردم اندیشید؛ اقدامی مهم و پر معنا. اصل این تکرار حضور پس از 4سال انواع و اقسام 

مشکلات در کشور نشان دهنده وجود امید است در مردم؛ امید ایمانی.
البته با غلبه نیروهای انقلابی و با طعم جدی گلایه و  مجلس دوازدهم یک مجلس چند صدایی است و نه یکدست؛ مجلسی 

اعتراض نسبت به مجلس قبل.
امیدهای زیادی به این مجلس می توان داشت؛

امید به شکل گیری یک »عقل جمعی« و آرمانجو بر بستر اخلاق و انصاف که توان ترمیم نواقص دوره های قبل را داشته باشد؛ 
امیدهای ناشی از حضور مردم و استقامت آنها که امکان مطالبه گری و اندیشه ورزی و مدد دادن به وکلا و مدیران را نشان می دهد. 
مردم یک قدرت بی نهایتند که هنوز خیلی ها نمی دانند چطور می توان آن را به کار انداخت و خاک را با اراده عمومی شان کیمیا کرد 

و گره های مختلف کشور را با آنها حل و فصل نمود.
اما این توان بی نهایت هست و هر بار خود را به مثابه یک گره گشای بی همتا به همه دنیا نشان می دهد. آری، امیدها بسیار است.

اما نگرانی هایی هم وجود دارد که نمی توان به آنها بی توجه بود.
بالاخره رفتارهای بسیاری از کسانی که امروز نماینده مجلس شده اند، قبل از این، پیش چشم ما ست.

حق داریم نگران باشیم؛ نگران »اخلاق« و »عقلانیت« که اگر نباشد، اختلافات و جدال ها بر سر مسائل کم اهمیت و دست چندم 
می تواند باعث ضعف در تصمیم گیری، دادن پالس ضعف به دشمن و تلخی کام مردم شود.

حق داریم نگران باشیم؛ »نگران عوام گرایی« و دنبال جهل ها و غفلت ها راه افتادن و حرام کردن راهبرد های رهبری که پر تکرار 
در بیان ایشان روشن است.

جریانی که »مجلس انقلابی« را به بدترین و زشت ترین اتهامات متهم می کرد، جریانی که به جای پیش بردن راهبرد جهاد تبیین، 
از اعتراض و گلایه مردم برای رأی آوردن استفاده می کرد، احتمال دارد با تصمیمات و سخنان نامعقول، کام مردم و کام سیاست 

را تلخ  و این حرکت عظیم مردمی را با کندی مواجه کند.
این بیم ها نتیجه چیست؟

 حتما ضعف عمل مدیران در ملموس کردن مجاهدت هایشان مؤثر است، اما هیچ چیز مثل سکوت و تعلل و انفعال و کاهلی بخشی 
از خواص و موظفین به جهاد تبیین، در شکل گیری این نگرانی ها دخیل نیست.

شاید اگر خواص حضوری جدی تر و زودتر و بهنگام تر و محکم تر در صحنه می داشتند، نتایج  دیگری نیز حاصل  و این نگرانی ها 
کمتر می شد.

باید جدی گرفت این، آن نکته مهمی است که گردن همه مسئولیت می آورد و مثل نان شب برای امروز کشور   این نکته را 
ضرورت دارد.

کلام نخست

و  آموزش  وزارت  سیاست  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
پرورش، تقویت هنرستان ها و رشته پویانمایی است.

حاشیه  در  صحرایی،  رضامراد  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
سینمای  اهمیت  به  اشاره  با  پویانمایی  جشنواره  برگزاری 
وقت  از  توجهی  قابل  بخش  افزود:  جهان،  در  انیمیشن 
انیمیشن  مشاهده  به  جهان  سراسر  در  نوجوانان  و  کودکان 

و فیلم می گذرد.
وی ادامه داد: سینمای انیمیشن در حقیقت بخشی از زیست 
تربیتی و فرهنگی و پرکننده اوقات فراغت کودکان است و 
آثار  این  از طریق  نیز  آن ها  تخیل  قدرت  از  اعظمی  بخش 
شکل می گیرد و به همین دلیل پویانمایی نقشی اساسی در 

پرورش استعدادهای نوجوانان و کودکان دارد.
صحرایی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به تأثیر 
و  کودکان  گفت:  نوجوانان  و  کودکان  ادراک  بر  انیمیشن 
از  می گیرند،  تأثیر  پویانمایی ها  شخصیت های  از  نوجوانان 
این رو شاهدیم تهاجمی گسترده و نوعی جنگ ادراکی علیه 
پویانمایی  آن ها،  اکثریت  قالب  که  است  داده  رخ  کودکان 

است .
و  کودکان  بر  جدی  تأثیرات  انیمیشن  کرد:  تصریح  وی 

نوجوانان دارد.
اما  داشتیم  فاخر  آثاری  انقلاب  از  پس  سالیان  در  اگرچه 
با تکیه بر سبک  متأسفانه ما مکتبی مستقل در این حیطه 

ماست،  جدی  نیازهای  از  یکی  که  اسلامی  ایرانی  زندگی 
دست نیافتیم و پیش از آن که آثار خودمان را ببینیم، تماشاگر 

پویانمایی های خارجی و وارداتی هستیم.
وزیر آموزش و پرورش در ادامه با اشاره به این مطلب که 
انیمیشن  صنعت  رشد  بر  شگرفی  تأثیر  پویانمایی  جشنواره 
ایران دارد، به شکل گیری بنیاد پویانمایی اشاره کرد و افزود: 
اکنون که بنیاد ملی پویانمایی شکل گرفته بیش از پیش نیاز 
تدوین  در  توصیه می کنم  که  داریم  پویانمایی  ملی  به سند 
آن، سند تحول ملی بنیادین آموزش و پرورش مبنا قرار داده 
شود. همچنین هنرمندان را برای مطالعه و کار روی این سند 

ملی دعوت می کنم.
به  اشاره  با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  صحرایی 
در  ما  اصیل  مکتب  آموزه های  از  بسیاری  که  مطلب  این 
این  از  انیمیشن سازی دیگران پدیدار می شود، گفت: ما اگر 
آموزه ها بهره ببریم از هر کسی بیشتر و بهتر می توانیم آنها 

را بسازیم.
آموزش  سیاست های  به  ادامه  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
اشاره کرد و گفت: سیاست  پویانمایی  تقویت  در  پرورش  و 
تقویت  و  هنرستان ها  تقویت  پرورش،  و  آموزش  وزارتخانه 
این  آینده  خلاق،  نوجوانان  بی شک  است.  پویانمایی  رشته 

صنعت را خواهند ساخت.
صحرایی تصریح کرد: من به دوستان برگزارکننده جشنواره 
و  محتوا  پیام،  چیز  هر  از  بیش  امروز  می گویم  پویانمایی 
سناریوی اثرگذار داریم و تمرکز بر تکنیک ممکن است ما را 

به سرمنزل مقصود نبرد.
و  مشاهیر  زندگی  می کنم  توصیه  کرد:  خاطرنشان  وی 
قهرمانان ملی ایران را به کودکان و نوجوانان معرفی کنید. 
نکته دیگرم همانند جشنواره قصه گویی، این است که توصیه 
می کنم این جشنواره نیز تمرکززدایی شود تا به استعدادهای 

گوشه گوشه ایران توجه کنید.

وزیر آموزش و پرورش :

سیاست وزارت آموزش و پرورش تقویت هنرستان ها است
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معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی سازمان تحقیقات، آموزش 
و ترویج کشاورزی گفت: دانشگاه ها و مدیران اجرایی راه را 
تصمیم  و  گیری  تصمیم  عرصه های  به  جوانان  ورود  برای 

سازی باز کنند.
مسؤولیت  و  طبیعی  منابع  همایش  دومین  در  مخبر  عبداله 
اجتماعی که در سالن اجتماعات امام خمینی )ره( دانشکدگان 

برگزار شد، خطاب  کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران 
به دانش آموزان حاضر در این مراسم گفت: جهان امروز فوق 
در  رفتار  مهارت  نسلی هستید که  و شما  پیچیده شده  العاده 
این  اما نسل ما یک بعدی و فاقد  شرایط پیچیدگی را دارید 

خصوصیت است.
تغییر دانست و عنوان  را جهان سینوسی و  امروز  وی جهان 

به  ما  تحقیقات  مراکز  و  دانشگاه ها  که  است  سال ها  کرد: 
ما  عمده  اشکال  اما  می دهند  درست  پاسخ  نادرست  مسائل 
این است که فاصله عجیبی بین دانایی و توانایی وجود دارد 
بنابراین  به حل مسائل کمک کنید.  و شما جوانان می توانید 
باید جوانان، مراکز نوآوری و استارتاپ ها پای کار آورده و از 

پتانسیل های آنها برای رفع مشکلات استفاده شود.
معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی سازمان تحقیقات، آموزش 
و ترویج کشاورزی با اشاره به ناپایداری و عدم ثبات جهان، 
ضمن ابراز امیدواری از اینکه با حضور جوانان در عرصه های 
مختلف اجتماعی از بن بست ها نجات پیدا کنیم، مطرح کرد: 
بر خلاف  و  ندارد  موضوعیت  خیلی  قطعیت  امروز  جهان  در 
گذشته که می توانستیم با بسیاری از موارد کنار بیایم، اما امروز 

با عدم قطعیت ها و جهان حیرت و سرگردانی بشر مواجهیم.
مخبر با اشاره به اینکه جهان، جهان انسان های خردمند بوده 
و چنین انسان هایی به دنبال ایجاد تعادل هستند، اظهار کرد: 
نسل آینده خردمند و خداگونه است، تعادل ایجاد و اکوسیستم 
و  می کند  دنبال  تعادل  بر  تکیه  و  خردمندی  با  را  حیات 
بهترین  به  را  خود  حیات  و  می گذارد  سر  پشت  را  معضلات 
شکل جلو می برد. دانشگاه ها و مدیران اجرایی دانایی گشودن 
تصمیم  و  گیری  تصمیم  عرصه های  به  شما  ورود  برای  راه 

سازی را داشته باشند.

معاون سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی:

راه را برای ورود جوانان به عرصه
 تصمیم سازی باز کنیم

 معاون برنامه ریزی و توسعه منابع پژوهشکده حفاظت خاک و آبخیزداری :

منابع طبیعی دولتی باید
 به غیردولتی تبدیل شوند

معاون دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران:

ارتباط دانشگاه و تحقیقات جهاد را
 به یکدیگر نزدیکترکنیم

 معاون برنامه ریزی و توسعه منابع پژوهشکده حفاظت خاک و آبخیزداری گفت: در شرایط فعلی به 
دلیل منابع طبیعی و حکمرانی دولتی صرفاً نیازمند اختصاص منابع اعتباری از سوی دولت هستیم.

پرویز گرشاسبی در دومین همایش منابع طبیعی و مسؤولیت اجتماعی که در سالن اجتماعات امام 
خمینی )ره( دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران برگزار شد، با اشاره به اینکه امروز 
مشکل ما در زمینه پژوهش، فناوری و انتقال یافته ها در بیان مساله است، گفت: باید به این بپردازیم 

که در بخش منابع طبیعی چه مشکلاتی وجود دارد و راه حل چیست.
وی بیان کرد: شاید بیان مساله دقیقی از مباحث پژوهشی و دانشی منابع طبیعی نداریم و محققان 
در تعریف طرح های تحقیقاتی خود مشکل منابع طبیعی را به خوبی لمس نمی کنند. در بخش اجرا 
نیز بیان مساله دقیقی انجام نمی شود که به حل مشکل کمک کند. در بخش آموزش و تحقیقات 
نیز شاید به فیزیک و طبیعت منابع طبیعی بسیار پرداخته می شود اما در خصوص مسؤولیت اجتماعی 

فقیر هستیم و کمتر به آن پرداخته شده است.
معاون برنامه ریزی و توسعه منابع پژوهشکده حفاظت خاک و آبخیزداری با اشاره به اینکه از ۶ 
میلیون هکتار جنگل های زاگرس برای چهار میلیون هکتار پروانه چاه صادر شده است، عنوان کرد: 
باید مسائل حقوقی و اجتماعی کاشت ۲۵۰ میلیون اصله نهال را حل کنیم زیرا مشکل ما از این 
پس آغاز می شود. در کشورهای دارای سابقه در این زمینه دانش آموزان موظف به تولید پنج نهال 

در پنج سال اول تحصیل خود هستند.
نهال و  تولید  آموزان دشواری های  این است که دانش  امر  این  از  اینکه هدف  بیان  با  گرشاسبی 
نگهداری از آن را درک کنند، اظهار کرد: اهمیت نگهداری و بهره برداری از منابع طبیعی بیشتر 
از مباحث فیزیکی آن است و باید بیشتر روی این موضوع کار شود. منابع طبیعی دولتی باید به 
منابع طبیعی غیردولتی تبدیل شوند که مقاومت های بسیاری در مقابل این تغییر رویکرد در قانون 

وجود دارد.
مالی  و  انسانی  اجتماعی،  فیزیکی،  طبیعی،  سرمایه های  شامل  را  طبیعی  منابع  سرمایه های  وی 
عنوان و خاطرنشان کرد: ما تمام هم و غم خود را بر سرمایه طبیعی گذاشته ایم و به سایر موارد 
توجه آن چنانی نداریم. در شرایط فعلی به دلیل منابع طبیعی دولتی و حکمرانی دولتی صرفاً محتاج 
اختصاص منابع اعتباری از سوی دولت هستیم، حتی در احکام بودجه ای وضع شده طی چند سال 

اخیر نیز از این احکام استفاده نشده است.

معاون پژوهش و فناوری دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران گفت: حفظ 
عرصه های منابع طبیعی نیاز به همت همگانی دارد و همه باید کمک کنیم.

کامبیز پورطهماسی در دومین همایش منابع طبیعی و مسؤولیت اجتماعی که در سالن 
اجتماعات امام خمینی )ره( دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران برگزار 
شد، با تاکید بر ضرورت عمل به مسوولیت های اجتماعی گفت: در حالی بحث از خراب 
شدن و آسیب دیدن بلوط های غرب با تغییر اقلیم می شود که بسیاری مواقع این بلوط 

زنده است اما امکان رویش نهال و بذر زیر آن وجود ندارد.
حفظ  اینکه  بیان  با  و  دانست  دست  این  از  مواردی  و  دام  چرای  را  امر  این  دلیل  وی 
عرصه های منابع طبیعی نیاز به همت همگانی دارد و همه باید کمک کنیم، تاکید کرد: 
نباید مسؤولیت را به سایر بخش ها بسپریم. خواهش من این است که کمی دانشگاه و 
تحقیقات جهاد را به یکدیگر نزدیکتر و ارتباط آنها را بیشتر و به جای رقابت هم افزایی 
کنیم. از این طریق می توانیم امور را سرعت ببخشیم و از کارهای تکراری پرهیز کنیم که 

این موضوع به تحقق اهداف مدنظر کمک می کند.
معاون پژوهش و فناوری دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران با اشاره به 
اهمیت تولید و صنعت در کشور بیان کرد: در بسیاری مواقع که نیاز به مکان یابی یک 
صنعت است، بررسی می شود تا یک جای خالی در منابع طبیعی را بیابند و معتقد هستند 
که معارض ندارد، در واقع منابع طبیعی را معارض نمی بینند، در حالی که اگر زبان داشت، 
بیشترین معارض محسوب می شد؛ بنابراین لازم است نگاه ما به منابع طبیعی تغییر کند.

منابع  اینکه بخش  بر  تاکید  با  و  تهران  دانشگاه  ایجاد حکمرانی توسط  به  اشاره  با  وی 
طبیعی باید در آن جدی گرفته و آموزش های لازم ارائه شود، اظهار کرد: طبیعت، منابع 
ما  اختیار  در  بهینه  استفاده  برای  همه  دریاها  و  زیست  محیط  مراتع،  جنگل ها،  طبیعی، 
هستند و باید از آنها محافظت کنیم. همه ما که در زمینه آموزش های کشاورزی و منابع 
طبیعی کشور فعالیت می کنیم، باید کمک های لازم را به عمل آوریم تا منابع طبیعی کشور 

هر روز وضعیت بهتری پیدا کند.

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی وفرودگاه بین المللی پیام :

اختصاص ۳۵ هکتار زمین برای ایجاد پارک فناوری 
هوایی در منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بیام

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان البرز :

مرغ حق گو تحویل محیط بانان شدند

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی وفرودگاه بین المللی پیام با اشاره به عقد تفاهم نامه 
بین معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات و 
استانداری البرز برای ایجاد پارک فناوری هوایی و فضایی در این منطقه عنوان کرد: 

۳۵ هکتار فضا در این منطقه برای راه اندازی این پارک در نظر گرفته شده است .
اکبر قنبرپور در سومین روز از برگزاری نمایشگاه صنعت هوایی پیام در گفت وگویی 
با خبرنگاران افزود: پیش بینی می شود که پارک فناوری هوایی و فضایی در فرودگاه 
المللی پیام ظرف ۲ سال آینده با ایجاد زیرساخت های کامل به بهره برداری  بین 

برسد.
وی با بیان اینکه از زمان آغاز به کار نمایشگاه صنعت هوایی پیام تا کنون تفاهم نامه 
های بسیار خوبی با برخی از شرکت ها به خصوص شرکت های هواپیمایی منعقد شده 
است، تصریح کرد: استقبال صورت گرفته طی سه روز گذشته تاکنون از این نمایشگاه 

فراتر از پیش بینی ها بوده است.
وی اظهار امیدواری کرد که آثار و برکات برگزاری نخستین نمایشگاه صنعت هوایی 
پیام موجب فعال سازی هر چه بیشتر بخش فرودگاهی پیام و توسعه هر چه بیشتر 

زیرساخت های آن شود.

بهله مرغ حق که  از تحویل یک  البرز  استان  فرمانده یگان حفاظت محیط زیست 
یگان  فرمانده  اصغری،  وحید  داد.  خبر  اداره  این  به  دوستان  از طبیعت  یکی  توسط 
حفاظت محیط زیست استان البرز، امروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در کرج، از 

تحویل یک بهله مرغ حق که توسط یکی از طبیعت دوستان به این اداره خبر داد.
فرمانده یگان حفاظت زیست استان البرز این پرنده شکاری به مرکز تیمارو بازپروی 

تحویل داده شد.
اصغری با قدردانی از شهروندان وظیفه شناس در حمایت از حیات وحش و محیط 
زیست منطقه از آنان خواست در صورت مشاهده جانوران یا پرندگان مصدوم مراتب 
را به اداره محیط زیست استان اطلاع دهند و از نگهداری یا تیمار خودسرانه حیوانات 

مصدوم خودداری کنند و می توانند با شماره تلفن 1۵4۰ما در میان بگذارند. 
 1۹ اندازه اش  که  است  جغد  انواع  کوچک ترین  از  یکی  حق،  مرغ  است؛  گفتنی 

سانتی متر است.
سیر  خاکستری  پرهای  گرد،  سری  دارای  و  بزرگتر  کبوتر  از  کمی  پرنده  این  جثه  
متمایل به صورتی دارد و زیر شکمش زرد رنگ است. نام های دیگر این پرنده، مرغ 

شب آهنگ. شب آویز، دشت ماله، بیل باقلی، چوک، چوکک و مرغ حقگوی است. 
این پرنده که منزوی و گوشه گیر است بیشتر بر روی شاخه های درختان نزدیک به 
مناطق مسکونی، باغ ها، باغچه ها و همچنین در ساختمان های قدیمی دیده می شود. 

مرغ حق در شب برای شکار و تغذیه از لانه اش خارج می شود.

معاون درمان وزارت بهداشت اعلام کرد :

تغییر سامانه اطلاعات بیمارستان ها برای درمان رایگان کودکان زیر ۷ سال
دولت  اخیر  به مصوبه  اشاره  با  بهداشت  وزارت  درمان  معاون 
مراکز  در  سال  هفت  از  کمتر  کودکان  رایگان  درمان  برای 
درمانی دولتی و دانشگاهی گفت: به این منظور تغییرات سامانه 
درمان سرپایی  تا  است  انجام  در حال  بیمارستان ها  اطلاعات 

و بستری کودکان گروه هدف به صورت رایگان انجام شود.
دکتر سعید کریمی  درباره اجرای طرح درمان رایگان کودکان 
کمتر از هفت سال در مراکز درمانی دولتی و دانشگاهی گفت: 

پس از اینکه مصوبه هیئت وزیران در ارتباط با درمان رایگان 
کودکان کمتر از هفت سال ابلاغ شد، این موضوع را بلافاصله 
کردیم. اعلام  پزشکی  علوم  دانشگاه های  و  درمانی  مراکز  به 
وی ادامه داد: در حال حاضر، تغییرات HIS )سامانه اطلاعات 
بیمارستان( در حال انجام است که اگر کودکان کمتر از هفت 
پزشکی  علوم  دانشگاه های  و  دولتی  درمانی  مراکز  به  سال 
به  بستری  چه  و  سرپایی  درمان  بخش  در  چه  کنند  مراجعه 

بهداشت  وزارت  درمان  شوند.معاون  درمان  رایگان  صورت 
درباره وضعیت بیمه این طرح گفت: پوشش بیمه ای به صورت 

1۰۰ درصدی است.
کودکان  رایگان  درمان  طرح  نیاز  مورد  بودجه  درباره  کریمی 
کمتر از هفت سال خاطرنشان کرد: تمام هزینه های مورد نیاز 
انجام  آن  به  مربوط  اقدامات  و  نظر گرفته شده  در  این طرح 

شده است.  

رئیس کتابخانه های عمومی شهرستان فردیس :

میزبانی کتابخانه قاصدک فردیس از کتابخانه 
گردی و برنامه های زیست محیطی

گردی  کتابخانه  طرح  گفت:  فردیس  شهرستان  عمومی  کتابخانه های  رئیس 
با  قاصدک،  کتابخانه  کودک  اعضای  ظرفیت  از  استفاده  با  امسال  شهرستان،   در 
کتابخانه های  رئیس  عباس طباطبائی  زیستی همراه شد. سید  برنامه محیط  چند   
اینکه   بیان  با  فردیس  در  فارس  خبرنگار  با  گفتگو  در  فردیس   شهرستان  عمومی 
نهاد  تأسیس  سالروز  اسفندماه   1۷ مناسبت    به  هرساله  »کتابخانه گردی«   طرح 
کتابخانه های عمومی کشور، با دعوت مسوولان، مردم و علاقه مندان به کتاب برگزار 
می شود؛ اظهار کرد: امسال به مناسبت بیستمین سالگرد تاسیس نهاد کتابخانه های 
عمومی، طرح »کتابخانه گردی« در کتابخانه قاصدک تنها کتابخانه کودک و نوجوان 

البرز برگزار شد.  
وی هدف از برگزاری طرح کتابخانه گردی را  ترویج فرهنگ مطالعه و انس بیشتر 
مردم و مسوولان با کتاب دانست و افزود: طرح کتابخانه گردی  فردیس  با اجرای 
سرود، نمایش و شاهنامه خوانی توسط اعضای کودک کتابخانه قاصدک همراه بود 
که با حضور مسوولان ادارات مختلف از جمله  اعضای شورا و شهردار، اداره محیط 

زیست، هلال احمر و برخی ادارات دیگر 
برگزار شد.

رئیس کتابخانه های عمومی فردیس گفت:  در راستای حمایت از کسب و کارها،  
برنامه ای تحت عنوان کسب و کار کوچک اجرا  و غرفه های کوچکی از کسب و کار 

والدین اعضای کتابخانه و یا خود بچه ها، برپاشد  که بازخورد خوبی هم داشت.
وی ضمن تقدیر  از همکاری  مدیریت شهری فردیس و مشکین دشت  در پرداخت 
به موقع سهم نیم درصد کتابخانه ها،گفت: با همکاری شورا و شهرداری فردیس حق 
انتفاع  1۵ ساله کتابخانه قاصدک به کتابخانه های عمومی واگذار شد. همچنین با 
با  استان،  از سراسر  به کمبود فضای کتابخانه قاصدک و درخواست عضویت  توجه 
همکاری شورا و شهرداری فردیس 1۵۰ متر دیگر  به فضای این کتابخانه اضافه شد 

که توسط نهاد کتابخانه های عمومی تجهیز می شود. 
طباطبائی یادآور شد: با گذشت بیش از دوسال از آغاز  رسمی کار کتابخانه قاصدک، 
این کتابخانه   حدود 1۸۰۰ عضو از سراسر استان البرز  دارد که از این تعداد بیش 
کتابخانه   4 و  نهادی  کتابخانه   ۶ فردیس  هستند.شهرستان  فعال  نفر عضو  هزار  از 
استانداردهای  با  کتابخانه   سرانه  شهرستان،  جمعیت  به  توجه  با  که  دارد  مشارکتی 

کشوری فاصله  چشمگیری دارد.
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جامعه  شماره 3۱۴۵۲
یکشنبه
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و  اجرایی  های  دستگاه  مدیران  گفت:  البرز  استاندار   
اداری  نباید کار مردم را منوط به ساعت  خدماتی استان 
فراوان  البرز  در  کمبودها  و  ها  ماندگی  عقب  چون  کنند 
است و باید با کار شبانه روزی نسبت به جبران آنها اقدام 

کنیم.
مجتبی عبداللهی در نشست بررسی روند پیشرفت پروژه 
های بیمارستانی استان البرز ضمن تشریح شرایط استان 
بهداشتی  های  سرانه  ارتقای  برای  ها  ضرورت  بیان  و 
به  مراجعان  بالای  حجم  به  توجه  با  افزود:   ، درمانی  و 
درمانی  مشکلات  کاهش  برای  البرز  های  بیمارستان 
)ع( کرج هر چه سریع  بیمارستان سیدالشهدا  باید  مردم 

تر تکمیل شود.
وی ادامه داد: بیش از یک دهه از آغاز عملیات اجرایی این 
باید هرچه  و شهرسازی  راه  وزارت  و  گذشته  بیمارستان 
سریع تر نسبت به تعیین تکلیف این مجموعه اقدام کند.

سوی  از  شده  اعلام  زمانبندی  طبق  گفت:  عبداللهی 
پیمانکار، مقرر بود که این بیمارستان تا پایان امسال مورد 
بهره برداری قرار گیرد بنابراین پایان بهار 14۰۳ آخرین 
چراکه  می شود  محسوب  امر  این  متولیان  برای  فرصت 
مردم استان بویژه کلانشهر کرج نیاز جدی به این امکان 

مهم دارند.

 ۳۲ بیمارستان  پروژه  تکمیل  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
تختی طالقان، افزود: جانمایی این بیمارستان در سنوات 
گذشته مصوب شده و اکنون مردم در انتظار ساخت و بهره 
بنابراین دستگاه های مربوطه اعم از  برداری آن هستند 
اجرایی، خدمات رسان و شهرداری ها باید تعامل لازم را 

برای تحقق پروژه داشته باشند.
استاندار البرز بیان کرد : تامین انشعابات و همچنین رفع 

معاونت  پیگیری  با  بیمارستان  به  مربوط  اراضی  موانع 
هماهنگی امور عمرانی استانداری، رسیدگی شود.

وی با اشاره به روند برگزاری جلسات کمیسیون ماده پنج 
استان البرز ، افزود: هر زمانی که اداره کل راه و شهرسازی 
استان اعلام و درخواست کند، حتی در روزهای تعطیل نیز 
نباید لحظه ای در  آمادگی برگزاری جلسه را داریم زیرا 

رسیدگی به امور مردم تعلل کنیم.

استاندار البرز:

 مدیران، کار مردم را منوط به ساعت اداری نکنند

 معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی البرز :

خانواده های البرزی از حوادث ناگوار 
چهارشنبه آخر سال پیشگیری کنند

 معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی البرز گفت: خانواده ها نقش کلیدی در پیشگیری از 
حوادث ناگوار چهارشنبه آخرسال دارند و باید فرزندان خود را از اقداماتی که سبب سلب 

آرامش دیگران می شود، برحذر دارند.
سرهنگ  سید مرتضی موسوی  اظهار کرد: پلیس با افرادی که با سوء استفاده از چنین 
مناسبت هایی قصد به خطر انداختن امنیت مردم را دارند، بدون اغماض برخورد می کند.

ایام ضرورت دارد خانواده ها، فرزندان خود را نسبت به عواقب  وی اضافه کرد: در این 
خطرناک استفاده از مواد محترقه آگاه کنند.

موسوی بیان کرد : پلیس استان با انجام طرح های از پیش تعیین شده و برنامه ریزی شده 
در راستای مقابله با افرادی که اقدام به تهیه و توزیع موادمحترقه می کنند اقدامات خوب 

و پیشگیرانه ای را داشته است.
آمار  بیشترین  که  دهد  می  نشان  آمارها  افزود:  ها  خانواده  به  جدی  هشدار  ضمن  وی 
فرماندهی  اجتماعی  معاون  هستند.  نوجوانان  و  کودکان  سال  آخر  چهارشنبه  قربانیان 
انتظامی البرز از خانواده ها خواست از کودکان و نوجوانان خود مراقبت کنند تا باعث بروز 

فجایع دلخراش و غیر قابل جبران نشود.
البرز خواست در صورت مشاهده هرگونه مزاحمت و دیگر موارد  از مردم  وی همچنین 

مشکوک در زمینه تهیه و توزیع مواد محترقه مراتب را به پلیس 11۰ اطلاع دهند.

فرماندار ویژه شهرستان کرج :

ایجاد دسترسی به بهشت سکینه 
از شهرک صنعتی بهارستان

فرماندار ویژه شهرستان کرج گفت : با ایجاد مسیر و دسترسی از شهرک صنعتی بهارستان 
به بهشت سکینه کرج بخش قابل توجهی از بار ترافیک کاهش خواهد یافت.

ایجاد شده جهت  دسترسی های  به  اشاره  با  رمضانی  یحیی  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
ارائه خدمات به زائران اهل قبور بهشت سکینه )س( در آخرین پنجشنبه و جمعه سال 
14۰۲ گفت: به منظور مدیریت ترافیک در مبادی ورودی و خروجی آرامستان، با ایجاد 
مسیر و دسترسی از شهرک صنعتی بهارستان، بخش قابل توجهی از بار ترافیک کاهش 

خواهد یافت.
وی با اشاره به همکاری شرکت شهرک های صنعتی و سازمان آرامستان های شهرداری 
کرج افزود: با هماهنگی های به عمل آمده، امسال زائران اهل قبور می توانند از خدمات 

درمانی درمانگاه مستقر در شهرک صنعتی بهارستان نیز استفاده کنند.
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان کرج بیان کرد: در زمینه پنج شنبه و جمعه آخر 
سال تمامی دستگاه های ذیربط و دخیل در این مهم، وظایف خود را به درستی و به دقت 

انجام دهند تا همانند سال گذشته شاهد رضایت مندی زائران اهل قبور باشیم.

 مدیرکل استاندارد البرز :

طرح استاندارد سازی جایگاه های 
عرضه گاز مایع در البرز آغاز شد 

رییس کل دادگستری استان البرز :

رفع مشکل ۱۰۲ واحد مسکن مهر
 پس از پنج سال در البرز

 مدیرکل استاندارد البرز با اشاره به نظارت های مستمر بر جایگاههای عرضه سوخت 
هدف  با  مایع  گاز  عرضه  جایگاههای  سازی  استاندارد  طرح  کرد:  اعلام  استان  در 

پیشگیری از حوادث در این استان آغاز شد.
محمد آئینی گفت: برخی از مناطق استان البرز به لحاظ سردسیری و صعب العبور 
بودن دارای شرایط خاصی بوده و در این مناطق استفاده از سیلندرهای گاز مایع در 

سبد خانوارها قرار دارد.
وی اظهار کرد: همچنین هیات های مذهبی از جمله بخش هایی است که بیشترین 

مصرف گاز مایع را در استان البرز دارند.
مقررات  به  مربوط  ملی ۸41  اجباری  استاندارد  البرزگفت:  استان  استاندارد  مدیرکل 
حمل و نقل و ذخیره سازی توزیع گاز مایع است که لزوم انطباق تاسیسات گاز مایع 

با این استاندارد ضروری است.
وی بیان کرد: پس از بررسی های لازم و آگاهی از اینکه ۲ جایگاه شاخص گاز مایع 
در استان البرز هنوز فاقد پروانه استاندارد می باشند، اقدامات ایجابی لازم بلافاصله 
انجام و پس از تشکیل پرونده و بازرسی های لازم پروانه کاربرد نشان استاندارد این 

۲واحد صادر شد .
طی سالهای گذشته و امسال تعدادی از جایگاههای عرضه گازمایع استان البرز به 

دلیل رعایت نکردن اصول ایمنی و استاندارد حوادث تخلی رقم زدند.
سراسری  گاز  شبکه  پوشش  تحت  البرز  جمعیت  درصد   ۹۹ حدود  حاضر  زمان  در 

هستند.

رییس کل دادگستری استان البرز از رفع مشکل 1۰۲ واحد مسکن مهر پس از پنج سال 
در شهر جدید مهستان این استان خبرداد.

تجدیدنظر  دادگاه  اول  شعبه  در  صادره  رای  جزئیات  اشاره  با  هریکندی  فاضلی  حسین 
استان البرز مبنی بر رفع تصرف نزدیک به ۲۲ هزار متر مربع از اراضی دولتی در شهر 
مشکل  و حل  ریال  میلیارد  هزار   ۲۰ ارزش  به  ساوجبلاغ  شهرستان  در  مهستان  جدید 
خریدارن مسکن مهر گفت: بر اساس رای صادره علاوه بر استرداد این اراضی به دولت، 
مشکل 1۰۲ واحد مسکن مهر نیز که با بلاتکلیفی متقاضیان همراه بود پس از نزدیک 

به پنج سال رفع شد.
اختلاف  به  مربوط  شده  طرح  دعوی  کرد:  اضافه  پرونده  این  جزئیات  تشریح  در  وی 
نامه ای  توافق  اجرای  پیمانکار در  با یک شرکت  »شرکت عمران شهر جدید مهستان« 
است که بر اساس آن از سال 1۳۹1 شرکت عمران با هدف ساخت و تحویل ۵۸۸ واحد 

مسکن مهر، زمینی به وسعت حدود ۲۲هزارمتر مربع را واگذار می کند.
فاضلی هریکندی یادآور شد: در جریان رسیدگی به این پرونده و با دقت نظر قضات شعبه 
اول دادگاه تجدیدنظر استان البرز و با استماع دفاعیات طرفین پرونده، با توجه به ایرادات 
متعدد صورتجلسه تنظیم شده مابین پیمانکار و مدیرعامل وقت شرکت، دادگاه تجدیدنظر 
در نهایت رای به استرداد نزدیک به ۲۲ هزار متربع مربع از اراضی شهر جدید که بیشتر 
تجاری بودند به شرکت عمران شهر جدید مهستان صادر شد و بر این اساس مقرر شد 
1۰۲ واحد در اختیار شرکت پیمانکاری نیز طبق توافق اولیه به متاقضیان تحویل داده شود.

 رییس پلیس فتا استان البرز :

هشدارپلیس فتا البرز به فروشندگان مواد محترقه در فضای مجازی
 رییس پلیس فتا استان البرز نسبت به تبلیغات فروش مواد 
استان  این  در  مجازی  فضای  در  کلاهبرداری  و  محترقه 

هشدار داد.
روزهای  به  توجه  با  کرد:  اظهار  جلیلیان  رسول  سرهنگ 
پایانی سال برخی افراد سودجو در فضای مجازی اقدام به 
تبلیغ، خرید و فروش مواد محترقه و منفجره کرده که با آنان 

برخورد قانونی می شود.
فروش  پوشش  در  سایبری  مجرمان  کرد:  خاطرنشان  وی 
اطلاعات   ، جعلی  پرداخت  درگاه  طراحی  با  محترقه  مواد 

کارت بانکی را سرقت کرده و آن را خالی می کنند.
ایجاد صفحات مجازی تحت  البرز گفت:  فتا  پلیس  رییس 
منفجره  و  محترقه  مواد  انواع  فروش  و  خرید  برای  وب 

رصد  فتا ضمن  پلیس  کارشناسان  که  شود  می  تلقی  جرم 
شبانه روزی درصورت مشاهده تخلف بدون اغماض برخورد 
فضای  در  افراد  این  از  برخی  افزود:  کرد.جلیلیان  خواهند 
آموزش ساخت مواد محترقه می کنند که  به  اقدام  مجازی 
نوجوانان و جوانان باید نسبت به خطر آن آگاه بوده و عواقب 
مجرمان  کرد:  اظهار  دارد.وی  دنبال  به  ناپذیری  جبران 
را  گذشته  مصرف  تاریخ  محترقه  و  زا  آتش  مواد  سایبری 
از طریق فضای مجازی به فروش می رسانند ضمن اینکه 
کاربران مورد هدف را به درگاه پرداخت جعلی هدایت کرده 
و از آن ها کلاهبرداری می کنند.رییس پلیس فتا البرز تاکید 
آموزش  و  فروش  جانی  و  مالی  خطرات  به  باتوجه  کرد: 
ساخت مواد محترقه و منفجره، از خانواده ها تقاضا می شود 

بر فعالیت فرزندان خود نظارت داشته باشند. وی بیان کرد: 
خانواده ها نقش بسیار مهمی در پیشگیری و کنترل فرزندان 
خود در فضای مجازی دارند که با کنترل، آگاهی بخشی و 
آخر  چهارشنبه  شب  آسیب های  می توان  خانواده ها  نظارت 
سال را کاهش داد. رییس پلیس فتا البرز گفت: طبق تجربه 
سال های گذشته افراد زیادی دچار حادثه شده اند و در برخی 
موارد جان خود را در اثر ساخت و استفاده از مواد محترقه 
خطرناک از دست داده اند که کاربران فضای مجازی می 
توانند در صورت مشاهده سایت های فعال در زمینه آموزش 
با  از طریق تماس  را  یا خرید فروش مواد محترقه  ساخت 
پلیس  به مرکز فوریت های سایبری  تلفن ۰۹۶۳۸۰  شماره 

فتا اعلام کنند.

مدیرکل پست استان البرز :

امکان رهگیری مرسولات پستی از طریق
 پیام رسان بله

مدیرکل پست استان البرز، گفت: مشتریان شرکت ملی پست می توانند با بارکدرهگیری 
خود علاوه بر رهگیری مرسوله از طریق سامانه رهگیری مرسولات پستی با مراجعه به 
ربات)بازو( در »پیام رسان بله« به نشانی post_bot@ ازآخرین وضعیت ارسال مرسوله 

خود مطلع شوند. 
رضا حمیدپور، مدیرکل پست استان البرز، امروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در کرج، در 
خصوص پیگیری مرسولات پستی، گفت: پیگیری مرسولات پستی از خدمات کاربردی 

شرکت ملی پست است.
وی افزود: مشتریان با استفاده از این امکان می توانند اطلاعاتی نظیر مشخصات مرسوله 
را اعم از تاریخ و ساعت قبول مرسوله از سوی پست، نام فرستنده و گیرنده، وزن و هزینه 

ارسال را مشاهده کنند.
اینکه مهم ترین ویژگی این خدمات نمایش آخرین وضعیت مکانی  با اشاره به  حمیدپور 
به مشتریان خود می دهد که  را  امکان  این  بیان کرد: شرکت ملی پست  مرسوله است، 

اطلاعات مرسوله ارسالی خود را مشاهده و وضعیت آن را تا زمان تحویل پیگیری کنند.
را  کاملی  اطلاعات  پستی  مرسولات  رهگیری  سیستم  اینکه  بیان  با  مسوُول  مقام  این 
به مشتریان خود خواهد داد، افزود: مشتریان می توانند مکان مرسوله شان را مشاهده و 
ادامه داد: هنگامی که بسته پستی را تحویل پست  از زمان تحویل آن مطلع شوند.وی 
می دهند، یک شماره مشخص به نام شماره بارکد دریافت می کنند، این شماره ۲۰ یا ۲4 
رقمی در قالب یک رسید به صورت فیزیکی یا از طریق پیامک به فرستنده ارسال می شود.

حمیدپور با اشاره به اینکه تفاوتی نمی کند که نوع سروس ارسالی بسته پستی چه باشد، 
تصریح کرد: این شماره مختص مرسولاتی است که به صورت سفارشی، پیشتاز و ویژه 
ارسال می شوند.وی در خصوص رهگیری مرسولات، گفت: مشتریان شرکت ملی پست 
رهگیری  سامانه  طریق  از  مرسوله  رهگیری  بر  علاوه  خود  بارکدرهگیری  با  توانند  می 
 @post_bot بله« به نشانی  به ربات)بازو( در »پیام رسان  با مراجعه  مرسولات پستی 

ازآخرین وضعیت ارسال مرسوله خود مطلع شوند.
حمیدپور با اشاره به اینکه در گام های بعدی امکان رویت آخرین وضعیت مرسوله فراهم 
خواهد شد، افزود: به محض تغییر وضعیت مرسوله به صورت خودکار به فرستنده اطلاع 
رسانی شود، همچنین امکان رهگیری در سایر پیام رسان های داخلی نظیر روبیکا، ایتا، 

آی گپ، سروش و ویراستی در آینده ای نزدیک فراهم می شود.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۵۲

یکشنبه
۲0 اسفند ۱۴0۲  میهنآ ن00مار

اروزنامه

وعشایر  روستاییان  اجتماعی  بیمه  صندوق  سرپرست 
و  روستایی  غیرشاغل  مادران  گفت:  آذربایجان شرقی 

عشایری دارای سه فرزند و بیشتر رایگان بیمه می شوند.
اظهار  فوق  خبر  اعلام  با  خبرنگاران  در جمع  بلالی  امین 
داشت: مشمولین دارای شرایط که تاریخ تولد فرزند سوم و 
بالاتر ایشان از تاریخ ۰1/۰1/1۳۹۶ به بعد باشد، می توانند 

و  استان  سراسر  در  صندوق  کارگزاری های  به  مراجعه  با 
یا سایت صندوق به آدرس http://roostaa.ir )بخش 
به  نسبت  غیرشاغل(  و عشایری  روستایی  مادران  ثبت نام 

ثبت درخواست خود اقدام نمایند.
از   )۲1( ماده  در  مندرج  شرایط  احراز  از  پس  افزود:  وی 
طریق سازمان ثبت احوال کشور، استعلام تأیید غیرشاغل 

تخصیص  و  صندوق ها  سایر  از  مستمری  دریافت  عدم  و 
طریق  از  نتیجه  و  ثبت  متقاضیان  قطعی  ثبت نام  بودجه، 

پیامک به ذینفع اطلاع رسانی خواهد شد.
بلالی، با بیان اینکه مادران مشمول این طرح باید دارای 
سه فرزند در قید حیات باشند، تصریح کرد: با تولد فرزند 
چهارم و پنجم به ازای هر فرزند، دو سال به سنوات بیمه ای 

مشمول اضافه خواهد شد.
اجتماعی کشاورزان، روستاییان و  بیمه  سرپرست صندوق 
سطح  مشمولین،  درآمدی  سطح  داد:  ادامه  استان  عشایر 
یک درآمدی خواهد بود و تمام حق بیمه اعم از سهم بیمه 
شده و دولت در سطح یک درآمدی توسط دولت پرداخت 

می شود.
یک  همانند  طرح،  این  مشمول  مادران  کرد:  اضافه  وی 
فرد شاغل بازنشسته می شوند و از مستمری بازنشستگی و 
در صورت عدم امکان کار، مستمری کارافتادگی بهره مند 
خواهند شد. بلالی در خاتمه سخنانش، با اعلام اینکه در 
و  حقوق  از  بازماندگانش  طرح،  بیمه شدگان  فوت  صورت 
کرد:  خاطرنشان  می شوند،  بهره مند  بازماندگان  مستمری 
ندارد و  با همسر  ارتباطی  اجتماعی مادران روستایی  بیمه 
حتی اگر همسر شاغل باشد، مادر غیرشاغل می تواند تحت 
عشایر  و  روستاییان  کشاورزان،  اجتماعی  پوشش صندوق 

قرار گرفته و از خدمات صندوق بهره مند شود.

سرپرست صندوق بیمه اجتماعی روستاییان وعشایر آذربایجان شرقی خبرداد؛

بیمه رایگان مادران غیرشاغل روستایی و عشایری 
دارای ۳ فرزند و بیشتر

رییس جهاد کشاورزی  آذربایجان غربی :

کاشت پسته در آذربایجان غربی توسعه می یابد
رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی گفت: پسته در 1۲۷۰ هکتار از اراضی 

استان کشت می شود.
خسرو شهبازی افزود: این محصول در شهرستان های پلدشت، چایپاره، شوط، خوی، 
و  بوکان  چهاربرج،  سردشت،  شاهیندژ،  میاندوآب،  مهاباد،  نقده،  ارومیه،   سلماس، 

پیرانشهر کشت می شود. 
وی افزود: در راستای اصلاح الگوی کشت و مدیریت بهینه مصرف آب و کمک به 

احیای دریاچه ارومیه، کاشت پسته در آذربایجان غربی توسعه می یابد. 
شهبازی ادامه داد: با توجه به ارزش افزوده بالا و نیاز آبی کم محصول پسته، کاشت 

این محصول جایگزین باغات سیب درختی در استان می شود.
وی تاکید کرد: با توجه به لزوم احیای دریاچه و تغییر الگوی کشت، ترویج و آموزش 
کشت محصولات با نیاز آبی کم، افزایش شوری خاک های منطقه و کمبود شدید 
منابع آبی، جهاد کشاورزی با اجرای کارگاه های آموزشی بدنبال ترویج اصلاح الگوی 

کشت در بین کشاورزان است.

 مدیرکل فرودگاههای استان آذربایجان شرقی :

پروازهای فرودگاه تبریز ۱۴ درصد افزایش یافت

مدیرکل کمیته امداد استان:

 ۸۰هزار خانوار تحت پوشش کمیته امداد
 آذربایجان شرقی هستند

 دادستان تبریز :

کلاهبردار فروش وام ازدواج در تبریز دستگیر شد

 مدیرکل فرودگاههای استان آذربایجان شرقی از افزایش 14 درصدی پروازهای داخلی و 
خارجی فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز در 11 ماهه امسال خبر داد.

رامین آذری گفت: در 11 ماهه سال جاری 11 هزار و ۸۶۳ پرواز از این فرودگاه انجام 
شده است در حالی که در مدت مشابه سال گذشته 1۰ هزار و 44۸ پرواز انجام شده بود.

وی افزود: در 11 ماهه امسال تعداد یک میلیون و 4۸4 هزار و ۸۵۲ نفر مسافر داخلی و 
خارجی از فرودگاه تبریز جابجا شدند که از این نظر شاهد افزایش 11 درصدی نسبت به 

مدت مشابه سال قبل هستیم.
آذری خاطرنشان کرد: در زمان حاضر 14 شرکت هواپیمایی در 1۵ مسیر داخلی و خارجی 

پروازهای خود از فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز را انجام می دهند.

مدیرکل کمیته امداد آذربایجان شرقی اظهار کرد: ۸۰هزار خانوار با 14۲هزار نفر جمعیت 
تحت پوشش کمیته امداد آذربایجان شرقی هستند.

غلامعلی ملامهدی در سخنرانی قبل از خطبه های این هفته ی نماز جمعه تبریز، اظهار 
کرد: ۲۲ روز بعد از پیروزی انقلاب اسلامی کمیته امداد به فرمان حضرت امام)ره( تأسیس 

شد و این نشان از آن است که حضرت امام توجه ویژه ای به محرومین داشت.
وی با بیان اینکه در سر فصل های متفاوت برای این خانواده ها خدمات ارائه شده است، 
پرداخت  مستمری  خانواده ها  این  برای  تومان  ۸۰۰میلیارد  سال جاری  11ماه  طی  افزود: 
شده است. وی ادامه داد: نزدیک به ۶۷میلیارد تومان هر ماه برای این خانوارها مستمری 
پرداخت می شود و طی 11ماه سال جاری ۳۳ میلیاردتومان برای درمان آنها هزینه شده 
اینکه ۶۰ میلیارد تومان کمک هزینه بلاعوض برای مسکن در  بیان  با  است.ملامهدی 
اختیار این خانواده ها قرار گرفته است، گفت: 114میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه 
توسط بانک های عامل برای افراد نیازمند و مددجویان که در رهن مسکن مشکل داشتند 

پرداخت شده است. 
وی اظهار کرد: در طول 11ماهه سال جاری 4۰ میلیارد تومان درآمد، از صندوق صدقات 

استان جمع آوری شده است.
مدیرکل کمیته امداد آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: افرادی که نیازمند و دهک های آنها 

زیر سه باشد برای ارائه خدمت به آنها آمادگی کامل داریم.
وی با بیان اینکه ۲۰ هزار دانش آموز و دانشجو در مناطق مختلف استان تحصیل می کنند، 
بیان کرد: 1۰۸۰ مسکن در روستاها احداث شده که نزدیک به ۶۰ میلیارد تومان کمک 
میلیون   ۲۰۰ مسکن  هر  برای  عامل  بانک های  توسط  و  شده  پرداخت  بلاعوض  هزینه 

تومان وام قرض الحسنه پرداخت شده  است.
ملامهدی گفت: دولت سیزدهم امسال 14۵۰ میلیارد تومان از تبصره 1۸ تسهیلات در 
اختیار کمیته امداد استان گذاشته تا برای مددجویان، افراد نیازمند و کسانی که سرپرست 

خانواده هستند وام پرداخت شود.
وی با بیان اینکه امسال 1۳۰۰ سری جهیزیه برای نوعروسان اهدا شده است، خاطر نشان 
کرد: در استان 1۳ هزار و 4۰۰ یتیم وجود دارد که اگر همت و کمک مردم نبود اکنون 
اینکه ۳1۰ مرکز  بیان  با  آذربایجان شرقی،  امداد  بودیم. مدیرکل کمیته  آنها  شرمنده ی 
نیکوکاری در سطح استان به فعالیت مشغول هستند، گفت: 4۲۰میلیارد تومان کمک نقدی 

و غیر نقدی در این مراکز جذب شده است.

 دادستان تبریز از دستگیری فردی که از طریق فروش وام ازدواج کلاهبرداری و در ازای 
آن وجه نقد و چندین فقره چک دریافت کرده بود، خبر داد.

دیگران  نام  به  را  ترفندهای مختلف چک ها  با  فرد کلاهبردار  این  علیلو گفت:  محبوب 
انتقال می داد و علاوه بر بردن مال افراد، آنها را هم بدهکار می کرد.

وی اعلام کرد: فرد کلاهبردار که دارای شاکیان متعدد بود با هماهنگی مراجع قضائی در 
تبریز دستگیر و به زندان معرفی شد.

دادستان مرکز استان با اظهار اینکه پرونده متهمان این پرونده پس از تشکیل به دستگاه 
و  از هرگونه خرید  قبل  متقاضیان  اگر  کرد:  خاطرنشان  است،  داده شده  تحویل  قضائی 
فروش و یا ارائه مدارک شناسایی، اقدام به تحقیق و استعلام صحت وجود وام از طریق 

بانک مربوطه کنند، به آسانی از وقوع این نوع کلاهبرداری ها پیشگیری می شود.

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان آذربایجان شرقی :

کشف بیش از ۶۵ کیلوگرم انواع
 مواد مخدر در آذربایجان شرقی

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی:

رصد بازار نوروز و ماه رمضان با
 ۶۰ تیم در آذربایجان غربی

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان آذربایجان شرقی از کشف ۶۵ کیلو و ۹۲۷ گرم انواع مواد مخدر 
در نیمه ی اول اسفند ماه سال جاری خبر داد.

سرهنگ اکبر محمدجعفری در تشریح جزئیات این خبر اظهار کرد: علاوه بر اجرای طرح آرامش در 
شهر که هر ماه به صورت سراسری و دو روزه به منظور برخورد با خرده فروشان و جمع آوری معتادین 
انجام می شود، این اقدامات و پاکسازی ها به صورت شبانه روزی در سطح استان و به ویژه اطراف 

محیط های آموزشی با تلاش ماموران انتظامی استان ادامه دارد.
وی گفت : در نیمه اول اسفند ماه در سرتاسر استان تعداد ۷۹ عملیات پاکسازی صورت گرفت که در 
این عملیات ها مقدار ۶۵ کیلو و ۹۲۷ گرم انواع مواد مخدر کشف شد.رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر 
استان خاطرنشان کرد: بلای خانمان سوز مواد مخدر و اعتیاد یکی از بحران های اصلی کنونی جهان 
است و مبارزه با این معضل و آسیب اجتماعی بر عهده همه آحاد مردم بوده و پلیس در کنار مردم با 
هم افزائی سایر دستگاه های متولی و موثر در کاهش گرایش به سوء مصرف مواد مخدر و قاچاق آن 
، شبانه روز در تلاش برای ریشه کنی آن است در این خصوص شهروندان می توانند اخبار و اطلاعات 

خود را از طریق شماره ۲1۸۲۶۰14 در اختیار پلیس مبارزه با مواد مخدر قرار دهند.
فرمانده انتظامی تبریز از دستگیری جاعل و کلاهبردار با کشف ۲۰ قطعه سکه تقلبی خبر داد.

سرهنگ یداله جهان آرا در تشریح این خبر گفت: در پی کسب خبری مبنی بر اینکه فردی در بازار تبریز 
اقدام به فروش سکه های تقلبی می کند توسط ماموران کلانتری بازار تبریز شناسایی و دستگیر شد.

وی افزود: متهم دستگیر شده در تحقیقات و بازجویی های پلیسی به جرم خود اعتراف کرد.
از متهم کشف که در این  انتظامی شهرستان تبریز اظهار کرد: تعداد ۲۰ قطعه سکه تقلبی  فرمانده 

راستا پرونده مقدماتی تشکیل و متهم جهت تحقیقات بیشتر به پلیس آگاهی استان تحویل داده شد.
وی از شهروندان درخواست کرد تا در خرید و فروش سکه و طلاجات دقت لازم را بعمل آورده و از 
خرید این گونه اقلام از افراد ناشناس خودداری کنند و در صورت برخورد با موارد مشکوک مراتب را 

در اسرع وقت به پلیس 11۰ اطلاع دهند.
فرمانده انتظامی استان آذربایجان شرقی از کشف محموله روغن موتور خارجی قاچاق به ارزش ۲۰ 

میلیارد ریال در تبریز خبر داد.
سردار علی محمدی در تشریح این خبر بیان کرد: در پی کسب خبری مبنی بر نگهداری و دپو روغن 
موتورهای خارجی قاچاق در یکی از انبارهای حاشیه شهر تبریز موضوع در دستور کار ماموران پلیس 
با  خبر  از صحت  اطمینان  و  موضوع  بررسی  از  پس  ماموران  افزود:  گرفت.وی  قرار  عمومی  امنیت 
هماهنگی مرجع قضائی و اخذ مجوزهای قانونی انبار مورد نظر را بازرسی که در این عملیات هفت هزار 
و ۹۵۷ لیتر روغن موتور خودرو خارجی که فاقد شناسه کالا و کد رهگیری بوده و به صورت قاچاق دپو 
شده بود را کشف کردند.فرمانده انتظامی استان با بیان اینکه کارشناسان ارزش محموله مکشوفه را ۲۰ 
میلیارد ریال برآورد کرده اند، خاطرنشان کرد: در این رابطه روغن موتورهای قاچاق توقیف و یک نفر 

نیز دستگیر و به همراه پرونده برای انجام اقدامات قانونی تحویل مرجع قضائی شد.
فرمانده انتظامی شهرستان آذرشهر از کشف ۲۷ هزار و ۸۷۰ لیترسوخت قاچاق به ارزش 1۵ میلیارد 
ارتقاء امنیت  ریال خبر داد.سرهنگ محمد نعمتی در تشریح این خبر گفت: در راستای اجرای طرح 
اجتماعی و مبارزه با قاچاق کالا ماموران پلیس ممقان حین گشت زنی و کنترل خودروهای عبوری به 
یک دستگاه تریلی مشکوک و آن را متوقف کردند.وی خاطر نشان کرد: ماموران در بازرسی از خودرو 

توقیفی مقدار ۲۷ هزار و ۸۷۰ لیتر گازوئیل قاچاق به ارزش 1۵ میلیارد ریال کشف کردند.
از تشکیل پرونده برای سیر مراحل بعدی  افزود:در این خصوص یک نفر متهم دستگیر و پس  وی 

تحویل مرجع قضایی شد

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی با اشاره به اجرای طرح ویژه نظارتی 
عید نوروز و ماه مبارک رمضان گفت: در این راستا ۶۰ تیم فعال شده و به صورت مستمر 

بازار را مورد پایش قرار می دهند.
عبدالحمید سرتیپی افزود: این طرح با حضور بازرسان اداره کل صنعت، معدن و تجارت، 
تعزیرات حکومتی، ادارات و نهادهای مرتبط در استان جهت کنترل و نظارت بر وضعیت 
بازار کالا و خدمات اولویت دار در مراحل تامین، توزیع، ارائه خدمات و قیمت، با توجه به 
افزایش تقاضای عمومی در ایام پایانی سال و ماه مبارک رمضان و با هدف ایجاد آرامش 
در فضای روانی جامعه از ابتدای اسفند آغاز شده و در روزهای اخیر شدت گرفته است.
وی اضافه کرد: با توجه به نزدیک شدن به ایام پایانی سال و افزایش تقاضای مردم 
افزایش  و  رمضان  مبارک  ماه  با  آن  تقارن  و  نوروزی  سفرهای  انجام  و  خرید  برای 
تقاضای کالاهای مورد نیاز این ماه مبارک، اداره کل صنعت، معدن وتجارت استان بنا 
به دستور سازمان حمایت از حقوق مصرف کنندگان کشور جهت مقابله با روند افزایش 
تخلفات احتمالی به ویژه تخلف گرانفروشی ناشی از افزایش تقاضا برای خرید مایحتاج 
این ایام، طرح نظارتی ویژه عید نوروز و ماه مبارک رمضان را همزمان با سایر استان 

ها اجرا می کند.
وی اظهار کرد: گروه کالایی هدف در این طرح شامل پخت و توزیع انواع نان، لبنیات، 
نباتی، حبوبات، میوه سیب،  برنج، شکر، روغن  گوشت قرمز، گوشت مرغ، تخم مرغ، 
پرتقال، پوشاک، کیف و کفش، آجیل و خشکبار، خواربار و شیرینی، روغن موتور، مواد 

شوینده و تایرخودرو و لوازم یدکی است.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی ادامه داد: همچنین در مدت اجرای 
طرح ویژه نوروز در حوزه خدمات مراکز و دفاتر شرکت های مسافرتی زمینی، ریلی، 
هوایی و دفاتر فروش آنها، حمل و نقل درون شهری و برون شهری، اماکن تفریحی و 
فرهنگی، سیاحتی و زیارتی، واحدهای اقامتی، غذاخوری ها، رستوران های بین شهری، 
عملکرد انبارها و سردخانه ها، میادین میوه و تره بار، خدمات خشکشویی و قالیشویی 

مورد بازرسی و نظارت قرار می گیرد.
بررسی  و  انبارها  ها،  سردخانه  شامل  کالا  نگهداری  مراکز  بر  نظارت  گفت:  سرتیپی 
میزان موجودی کالا در این مراکز و همچنین پایش مستمر تولید، توزیع و موجودی 
تخلفات  احتمالی  های  گلوگاه  رصد  و  تجارت  جامع  سامانه  از طریق  کالاهای هدف 
صنفی جهت جلوگیری از احتکار، عدم عرضه و گرانفروشی نیز در این مدت به صورت 

مستمر انجام خواهد شد.
احتکار،  از  اعم  صنفی  تخلف  هرگونه  مشاهده  صورت  در  نیز  شهروندان  افزود:  وی 
قاچاق، عدم عرضه محصول، عدم درج قیمت، کم فروشی و نظایر آن از سوی واحدهای 
کل  اداره  خبری  ستاد   1۲4 روزی  شبانه  سامانه  طریق  از  را  موارد  توانند  می  صنفی 
صنعت، معدن وتجارت استان آذربایجان غربی با واحد بازرسی در میان بگذارند تا در 

اسرع وقت مورد بررسی و رسیدگی قرار گیرد.
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اروزنامه
زیباسازی شهرداری قزوین گفت: نصب ۷۰   مدیر عامل سازمان 
نماد )المان( با موضوعات هنری برای ایام نوروزی در معابر و نواحی 

منفصل شهر قزوین جانمایی شده است.
علیرضا منجم تصریح کرد: قزوین هرساله میزبان مسافران زیادی 
از سرتاسر کشور است و با توجه به اینکه عید نوروز امسال با ماه 
مبارک رمضان تلفیق شده، باید نگاه ویژه ای در خصوص زیباسازی 

شهری نسبت به سال های گذشته انجام شود.
قرار  کار  دستور  در  متنوعی  و  مختلف  های  طرح  داد:  ادامه  وی 
گرفته که مهم ترین آن گردهمایی ساخت و نصب سردیس 1۸ تن 
از مفاخر و شهدای شهر قزوین بود که هر کدام از این سردیس ها 
در خیابان شهدا، سبزه میدان و پارک مفاخر استان نصب می شود.

منجم با اشاره به اینکه یک هزار و ۲۰۰ پرچم با عنوان بهار جان و 
رمضان طراحی و در حال چاپ است، گفت: چهار ست هفت سین 
بزرگ، سه ست هفت سین کوچک و نوری، 4۰ تخم مرغ رنگی، 
فضاسازی ویژه میدان مینودر با راه اندازی بزرگترین هفت سین و 
رنگ آمیزی جداول شهری از دیگر اقدامات نوروزی این سازمان 
به شمار می رود.این مسوول با بیان اینکه بسیاری از این نمادهای 
شهری در نواحی جنوبی و تقاطع های شهر نصب می شوند، تشریح 
کرد: چندین سازه نوری در معابری مثل جانبازان، سه راه مطهری و 
پل سید حسن نصرالله تا پل سرداران در یک ماه گذشته نصب شده 
است؛ همچنین ۳۸ پایه نوری جدید نیز برای میدان مادر خریداری 
سلیمانی  بلوارشهید  و  قدس  میدان  برای  نیز  نوری  سرو   ۲۰ شده 
قزوین  شهرداری  زیباسازی  سازمان  عامل  شد.مدیر  خواهد  نصب 
بلوار  نوری  لوسترهای  گذشته  روزهای  در  خوشبختانه  کرد:  بیان 
آیت اله خامنه ای و خیابان طالقانی با اعتبار بالایی بهسازی شد و 

نورپردازی درختان بلوار تا چهارراه پادگان نیز به بهره برداری رسید.
منجم به نقاشی دیواری در اماکن و معابر شهر قزوین اشاره کرد و 
گفت: نقاشی دیواری شهدای شاخص با برودت هوا و بارندگی کمی 
عقب افتاد، اما هشت طرح نوروزی در هشت دیوار سطح شهر تا 
شب عید به اتمام می رسد و نصب سردیس های جدید مفاخر، تونل 
و نماد نوری، هفت سین طبقاتی، درختان نوری و نماد نهنگ نیز در 
پیاده راه فرهنگی سبزه میدان نصب می شود.این مسوول به برنامه 
های طراحی سازمان زیباسازی شهرداری برای ماه مبارک رمضان 
نیز اشاره کرد و گفت: 1۲ نماد ویژه رمضان شامل ترکیب های نوری 
و فلزی نیز در سطح شهر نصب خواهد شد.این مسوول به استفاده 

از ظرفیت هنر خوش نویسی در نمادهای شهری نیز اشاره کرد و 
زیباسازی  سازمان  که  داشت  نظر  در  را  نکته  این  باید  داد:  ادامه 
متولی بحث خوش نویسی در شهر نیست، اما به لحاظ اینکه قزوین 
پایتخت خوشنویسی ایران بوده و این هنر فاخر نیازمند احیا و ترویج 
در طرح  موضوع خوشنویسی  با  هنری  نمادهای  از ظرفیت  است، 
اضافه  پرداخت  به  شود.وی  می  استفاده  شهری  زیباسازی  های 
هزینه های سازمان زیباسازی شهرداری قزوین اشاره کرد و افزود: 
سازه های  و  کابل ها  ابزارها،  بابت سرقت  را  بسیاری  های  هزینه 
قزوین  شهر  طراحی  برای  حال  این  با  کنیم،  می  پرداخت  نوری 

در ایام نوروز اعتباری معادل 1۲۰ میلیارد ریال هزینه شده است.

 مدیر عامل سازمان زیباسازی شهرداری قزوین :

نصب ۷۰ نماد هنری برای معابر شهر قزوین جانمایی شد

سرپرست مدیریت بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی سازمان جهاد کشاورزی قزوین :

۱۴۰۰ کیلوگرم آرد قاچاق در قزوین کشف شد

مدیرعامل شرکت های نمایشگاه  بین المللی قزوین :

نمایشگاه بهاره در قزوین برگزار می شود

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان زنجان :

واگذاری بیش از ۷ هزار انشعاب آب
 در استان زنجان

سرپرست مدیریت بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی سازمان جهاد کشاورزی قزوین 
از کشف یک هزار و 4۰۰ کیلوگرم آرد قاچاق و توقیف یک دستگاه خودروی باری در 

این استان خبر داد.
جمشید خدایاری تصریح کرد: پس از اطلاع جمعی از شهروندان در خصوص جا به  جایی 
آرد قاچاق در شهر اقبالیه، موضوع به لحاظ اهمیت آن بلافاصله در دستور کار بازرسان 

سازمان قرار گرفت.
وی اضافه کرد: پس از اعزام بازرسان سازمان جهاد کشاورزی و نیروهای بسیج اقبالیه به 
محل، مشخص شد که یک دستگاه خودروی باری در حال جا به  جایی مقادیری آرد نوع 

یک و ۲ بوده و هیچگونه مجوزی برای حمل و انتقال محموله را هم ندارد.
خدایاری با بیان اینکه خودرو پس از هماهنگی با قاضی کشیک به کلانتری ۲۰ اقبالیه 
منتقل شد، ادامه داد: براساس بررسی هی صورت گرفته مشخص شد آردهای کشف شده 
متعلق به ۶ کارخانه تولید آرد بوده که بدون مدارک معتبر، بارگیری و برای جا به جایی 

آماده حمل بود.
به شرکت غله و خدمات  برای تخلیه  قاچاق کشف شده  آردهای  این مسوول،  به گفته 
بازرگانی استان قزوین ارسال شد و راننده متخلف به همراه پرونده تشکیل شده به مراجع 

قضای ارسال گردید.
سرپرست مدیریت بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی سازمان جهاد کشاورزی استان 
قزوین خاطرنشان کرد: خط قرمز سازمان جهاد کشاورزی برقراری امنیت غذایی و برخورد 

با مخلان نظام اقتصادی است که در این راه از هیچ اقدامی فروگذار نخواهد کرد.

در  بهاره  فروش  نمایشگاه  برپایی  از  قزوین  بین المللی  نمایشگاه   مدیرعامل شرکت های 
استان قزوین خبر داد.

نمایشگاه  کرد:  اظهار  قزوین،  در  بهاره  نمایشگاه  برگزاری  درخصوص  خورگامی  احمد 
فروش بهاره فضای مناسبی برای دسترسی آسان و راحت همشهریان عزیز برای تهیه 
کالاهای اساسی فراهم می کند. این نمایشگاه با همکاری سازمان صنعت، معدن و تجارت، 

شرکت نمایشگاه های بین المللی و اتاق اصناف مرکز استان قزوین برگزار خواهد شد.
قیمت  و  کیفیت  لحاظ  از  می شود  نمایشگاه عرضه  این  در  که  کالاهایی  داد:  ادامه  وی 
بازرسان  و  بوده  قزوین  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  کارشناسان  تأیید  مورد 
این سازمان در طول برگزاری این نمایشگاه بر نحوه فروش و عملکرد مشارکت کنندگان 

نظارت خواهند داشت.
مدیرعامل شرکت های نمایشگاه  بین المللی قزوین بیان کرد: این نمایشگاه با حضور بیش 
از ۲۰۰ مشارکت کننده در حوزه گوشت قرمز، مرغ، آجیل و خشکبار، برنج با نرخ مصوب 

دولتی، شیرینی و شکلات، میوه، کیف و کفش، پوشاک برگزار می گردد.
خورگامی یادآور شد: نمایشگاه بهاره به مدت ۷ روز از 1۹ اسفندماه از ساعت 11 تا ۲1 

در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی استان قزوین جهت بازید عموم دایر خواهد بود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان زنجان گفت: امسال بیش از ۷ هزار انشعاب آب در استان 
زنجان واگذار شده است که با این تعداد واگذاری تعداد انشعابات آب در استان به بیش از ۳۸۳ هزار 

انشعاب افزایش یافت.
علی محمد نادرخانی  اظهار کرد: در سال جاری بیش از ۲ هزار انشعاب فاضلاب در استان واگذار 
شده است.وی بیان کرد: تعداد کل انشعابات فاضلاب در استان بیش از ۸۰ هزار فقره است که با 

برنامه ریزی های انجام شده این عدد رشد قابل توجهی خواهد داشت.
مدیرعامل شرکت آبفا استان زنجان افزود: شهرهای زنجان، ابهر، خرمدره، ماهنشان، دندی و زرین 
آباد شهرهایی هستند که در استان زنجان از خدمات جمع آوری و تصفیه فاضلاب برخوردارند.این 
پوشش  تحت  خرمدره  شهرستان  توابع  از  نصیرآباد  روستای  زنجان  استان  در  شد:  یادآور  مسئول 
خدمات جمع آوری و تصفیه فاضلاب قرار داشته و روستاهای تهم و پری نیز بزودی از این خدمات 
استان  شهرهای  بین  در  فاضلاب  انشعابات  تعداد  بیشترین  نادرخانی،  گفته  به  می شوند.  بهره مند 
زنجان  استان  آبفا  و ماهنشان است.مدیرعامل شرکت  ابهر  زنجان،  به شهرهای  ترتیب مربوط  به 
استان  خاطرنشان کرد: در حال حاضر 1۰۰ درصد جمعیت شهری و ۹۳ درصد جمعیت روستایی 
زنجان تحت پوشش شبکه توزیع آب شرب قرار داشته و ۶۵ درصد جمعیت شهری نیز از خدمات 

جمع آوری فاضلاب استفاده می کنند.

 مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری قزوین :

۱۵۰ دستگاه اتوبوس در قزوین آماده جابه جایی مسافران نوروزی است
شهرداری  مسافربری  پایانه های  سازمان  مدیرعامل   
عمومی  ناوگان  اتوبوس  دستگاه   1۵۰ گفت:  قزوین 
در پایانه های قزوین آماده جابه جایی مسافران در ایام 

نوروز است.
و  رمضان  ماه  مبارک  ایام  کرد:  اظهار  اسلامی  مجید 
مهم  رویدادهای  بزرگترین  و  مهمترین  از  نوروز  عید 
ما به شما می رود که سازمان پایانه های مسافربری 
شهرداری قزوین امسال و به همین مناسبت در حال 
رسانی  خدمات  ارایه  منظور  به  لازم  بسترهای  انجام 

بهتر به مسافران نوروزی است.
و  کودک  و  مادر  غرفه  کردن  آماده  کرد:  اضافه  وی 
و  شناسی  قزوین  و  پزشکی  غرفه  چندین  اندازی  راه 
همچنین چیدمان سفره هفت سین در محوطه مجموعه 
پایانه در کنار نگهداری و آماده کردن پایانه مسافربری 

از  آرامشی  امورات آسایشی و  در حوزه ترمیم، نظافت 
جمله اصدامات صورت گرفته در این ایام است.

میراث  کل  اداره  با  همکاری  و  هماهنگی  به  اسلامی 
قزوین  استان  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی، 
اشاره کرد و یادآور شد: سازمان پایانه های مسافربری 
شهرداری قزوین قراردادی را با اداره کل میراث استان 
منعقد کرده تا در صورت نیاز از اتوبوس های وی آی 
استفاده  اطراف شهر  برای مسیرهای  این سازمان  پی 

شود.
انجمن  با  نیز  نشست هایی  داد:  ادامه  مسوول  این 
اتوبوسرانی قزوین برگزار شده مبنی بر اینکه سرویس 
قوانین  رعایت  و  انضباط  دقت،  با  مسافران  به  دهی 
نهایت  در  و  مشکلی  هیچ  بدون  تا  گیرد  صورت 
رضایت مسافران و گردشگران در این ایام زا سازمان 

خدمات دریافت کنند.اسلامی با اشاره به نحوه نظارت 
کرد:  خاطرنشان  مسافربری،  های  پایانه  عملکرد  بر 
همراه  به  اتوبوسرانی  های  پایانه  سازمان  نمایندگان 
استان همه  ای  نقل جاده  و  راهداری و حمل  ناظران 
روزه از ساعت پنج تا ۲4 به صورت کشیک در محل 
پایانه مستقر بوده و به همراه پلیس مسایل مربوط به 
می  قرار  رصد  مورد  را  مسافران  رفاه  و  نقل  و  حمل 

دهند.
قزوین  شهرداری  مسافربری  پایانه های  مدیرعامل 
طول  در  قزوین  مسافربری  های  پایانه  کرد:  اضافه 
ارایه هرگونه  برای  را  آمادگی لازم  نوروزی  تعطیلات 
دارد  را  گردشگران  و  مسافران  به شهروندان،  خدمات 
و در عین حال نیز با بهره گیری از همه ظرفیت های 
موجود سال خوبی را برای همه شهروندان آرزو می کند.

مدیرکل انتقال خون استان قزوین خبر داد؛

نیاز مبرم بیماران استان قزوین به
 خون و فرآورده های خونی

 مدیرکل انتقال خون استان قزوین گفت: ذخیره های خونی در استان قزوین در حدود ۷ 
روز است که ذخیره پایداری نیست.

به گزارش خبرگزاری مهر، پژمان صالحی فر با اشاره به وضعیت بانک خون استان قزوین 
پایداری  اظهار کرد: در استان قزوین ذخیره های خونی در حدود ۷ روز است که ذخیره 

نیست.
وی افزود: خروجی روزانه باید به اندازه ورودی روزانه باشد که روزانه حداقل به حدود ۲۰۰ 
مراجعه کننده نیاز داریم تا هم ذخیره مناسب انجام شود و هم نیاز روزانه استان تأمین شود.
وی با اشاره به نزدیک شدن به روزهای پایانی سال و توأم شدن آغاز ماه مبارک رمضان 
با شروع تعطیلات نوروز تاکید کرد: افزایش مصرف خون در مراکز درمانی، لازم است و 

ذخایر خونی باید به حداقل ده روز برسد.
گفتنی است قرار گرفتن استان قزوین در مسیر ارتباطی مرکز، شمال و غرب کشور باعث 
شده است که وجود ذخایر پایدار خون و فرآورده های مشتق از خون، از اهمیت ویژه ای 

در ایام پر تردد برخوردار است.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴0۲ 

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/۴۳/۰۲/ف

آگهي مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۲۵۷/ ي ج/۱۴۰۲(

شناسه آگهی :۱۶۸03۱۱

شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظر دارد 250 متر لوله چدن داکتيل سايز 500 ميليمتر از محل منابع داخلي شرکت را از طريق مناقصه 
عمومي از منــاقصـه گران واجد شرايط خريداري نمايد. 

تدارکات  از طريق درگاه سامانه  ها  پاکت  بازگشايي  و  مناقصه گران  پيشنهاد  ارائه  تا  مناقصه  اسناد  از دريافت  مناقصه  برگزاري  کليه مراحل 
الکترونيکي دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir با شماره فراخوان 2002005186000257 انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران 
در صورت عدم عضويت قبلي, مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهي امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

مدت تحويل کالا:  از تاريخ انعقاد قــرارداد به مدت 30 )سي( روز تعيين مي گردد. 
مبلغ و نوع تضمين شرکت در مناقصه 740,000,000 ريال به صورت واريز نقدي به حساب شرکت, چک بانکي تضمين شده, ضمانتنامه بانکي 

و يا مطالبات قطعي تائيد و بلوکه شده نزد شرکت آب و فاضلاب استان البرز مي باشد. 
مهلت تحويل اسناد مناقصه: مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 9 روز سه شنبه مورخ 1403/01/28, موظف به 
ارائه تضمين شرکت در مناقصه در پاکت لاک و مهر شده تا ساعت 10 همان روز به دبيرخانه شرکت آب و فاضلاب استان البرز 

مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات: ساعت 14 روز  سه شنبه مورخ 1403/01/28 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1402/12/19 تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 
1402/12/23 از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.i اقدام نمايند. تلفن تماس: 32117149 - 026

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است. 
جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات به آدرس )iets.mporg.ir( مراجعه نماييد20155%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اقتصاد  شماره ۶۱۴۵۲
یکشنبه
۲0 اسفند ۱۴0۲ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

    

برای تسکین آفت دهان
 چه کار کنیم؟

 B از مکمل های ویتامین
استفاده کنید.

شستشو دهان با ژل 
آلوئه ورا مفید است.

از دهانشویه استفاده 
کنید.

از خمیر جوش شیرین 
استفاده کنید.

مقداری یخ روی 
آفت قرار دهید.

مکمل آهن مصرف 
کنید.

از آب نمک استفاده 
کنید.

 رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج :

پلمب سردخانه غیر مجاز در کرج
 رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج از پلمب یک واحد سردخانه 
شهرستان  این  در  دامی  خام  های  فرآورده  نگهداری  مجاز  غیر 

خبر داد.
فردین حسین زاده گفت: این سردخانه فاقد پروانه بهره برداری از 
دامپزشکی بود که پس از شناسایی توسط تیم نظارت دامپزشکی 
شهرستان ، تمام محموله موجود در آن ضبط شد و پرونده متخلفان 

برای سیر مراحل قانونی تحویل مراجع قضایی شد.
هماهنگی  طی  تن  پنج  ظرفیت  با  سردخانه  این  کرد:  بیان  وی 
استان  اقتصادی  امنیت  پلیس  و  البرز  استان  دادستانی  معاونت  با 
پلمب شد و مقدار سه هزار و ۸۰۰ کیلوگرم سنگدان مرغ منجمد 
و یک هزار کیلوگرم مرغ فاقد مجوز حمل بهداشتی - قرنطینه ای 

دامپزشکی کشف و ضبط شد.
حسین زاده اضافه کرد: در راستای تضمین سلامت و حفظ حقوق 
مصرف کنندگان، حمل ونقل و نگهداری هرگونه فرآورده خام دامی 
باید با رعایت ضوابط و مقررات بهداشتی دامپزشکی و در واحدهای 

نگهداری مجاز انجام شود.
رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج از شهروندان درخواست کرد 

با توجه به حساسیت و اهمیت رعایت مسائل بهداشتی فرآورده های 
با نظارت دامپزشکی  از مراکز مجاز و  خام دامی موردنیاز خود را 

تهیه کنند.
تشدید  طرح  اجرای  از  کرج  شهرستان  دامپزشکی  اداره  رییس 
نظارت بهداشتی بر فرآورده های خام دامی توسط کارشناسان و 
ایام نوروز و ماه مبارک رمضان  بازرسان بهداشتی دامپزشکی در 
و  دامپزشکان  از  نفر   ۲۰ طرح  این  در  داد:  ادامه  داد.وی  خبر 
کارشناسان شهرستان در قالب چهار تیم ثابت و سیار و در ۲ نوبت 

صبح و عصر فعالیت خواهند داشت.
حسین زاده با اشاره به وجود ۲ هزار و ۳۰۰ مراکز عرضه نگهداری 
بر فرآورده خام دامی در سطح شهرستان کرج تصریح کرد: هدف 
از تشدید نظارت بهداشتی دامپزشکی در این ایام توسط کارشناسان 
و بازرسان بهداشتی دامپزشکی اجرای ضوابط و دستورالعمل های 
سازمان دامپزشکی کشور با اطمینان از سلامت فرآورده های خام 

دامی عرضه شده به شهروندان خواهد بود.
وی بیان کرد: در کشتارگاه ها علاوه بر بازدید توسط کارشناسان 
کشتارگاه ها  کارشناس  و  دامپزشک  دولتی،  بخش  دامپزشکی 

رصد  شبانه  صورت  به  طیور  کشتارگاه های  و  هستند  مستقر  نیز 
می شوند.

رییس اداره دامپزشکی شهرستان کرج خاطرنشان کرد: نظارت های 
بهداشتی دامپزشکی بر امر تولید، نگهداری، توزیع و حمل و نقل 
وظایف  مهمترین  جمله  از  دامی  خام  های  فرآورده  عرضه  و 
دامپزشکی در حوزه سلامت به شمار می رود و دامپزشکی در طول 
تمامی ایام سال با اعمال این نظارت ها در سطح واحدهای تحت 
نظارت خود سلامت عمومی جامعه و سلامت مصرف کنندگان را 

تأمین و تضمین می کند.

عملکرد  ارزیابی  در  البرز   استان  کشاورزی  جهاد  سازمان 
جهاد  وزارت  اختصاصی  و  عمومی  شاخص های  مجموع 
وزارتخانه  این  نظر  زیر  اجرایی  دستگاه های  بین  کشاورزی 

استان برتر کشور شد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان البرز در خصوص کسب 
این عنوان برتری ضمن تبریک این دستاورد به مجموعه بزرگ 
جهاد کشاورزی استان، افزود: این موفقیت مرهون زحمات و 
تلاش های صادقانه همکاران سازمان جهاد کشاورزی استان 

البرز و هم افزایی و کار دلی همکاران جهادی است.
نیروی  کمبود محسوس  علیرغم  کرد:  اظهار  بازدار  عبدالرضا 
شبانه  مجاهدت  و  همدلی  با  همکاران  سازمان،  در  انسانی 
روزی، گام بلندی در افزایش تولید، کاهش ضایعات و حفظ 
منابع تولید برداشتند.وی گفت: سرمایه اصلی و بستر مناسب 
برای هر نوع فعالیت کشاورزی و تولید، خاک و مهمترین نهاده 
و سازمان  وزارت جهاد کشاورزی  اصلی  و سرمایه  است  آب 
جهاد استان البرز نیروی انسانی همدل و علاقمند به خدمت با 

روحیه جهادی و خستگی ناپذیری است.
بازدار ضمن قدردانی از بهره برداران و تولیدکنندگان؛ توفیقات 
به دست آمده را مرهون تعامل سازنده معاونان، مدیران کل، 
عرصه  تلاشگران  با  همکاران  همه  و  کارشناسان  مدیران، 
در  در سازمان  انجام شده  اقدامات  اهم  افزود:  و  تولید خواند 
راستای حفظ و حراست از بستر تولید به تعبیری آب و خاک و 
همچنین تولید در بستر دانش و علم محور بوده و این اهداف 
و برنامه های هدفمند، اثربخشی خود را به مرور در حال نمایان 

ساختن است.
وی اظهار امیدواری کرد که آینده به مراتب درخشان تر خواهد 
پایدار  غذایی  امنیت  به  کامل  دستیابی  تا  که  طوری  به  بود 

ذره ای از تلاش خود کم نخواهیم کرد.

سازمان جهاد کشاورزی استان البرز :

البرز استان برتر دستگاه های اجرایی وزارت 
جهاد کشاورزی شد

باورهای غلط در طب سنتی باید اصلاح شود

داروهای خانگی را بدون مطالعه قبلی 
دور نریزید

داروی »دیسپورت ۵۰۰« تقلبی را بشناسید

با استانداردسازی مستندات  را  ایرانی و طب نوین  یک متخصص تغذیه، هم سویی طب 
علمی طب ایرانی امکان پذیر دانست.

به گزارش خبرگزاری مهر، مجید حاجی فرجی، در چهارمین نشست علمی بین رشته ای 
با عنوان  پزشکی  فرهنگستان علوم  اسلام  و  ایران  پزشکی  تاریخ  و  گروه حکمت، طب 
شواهد  به  مستند  ایرانی  طب  تغذیه  تدابیر  با  بیماری ها  درمان  و  پیشگیری  »مدیریت 
علمی«، با اشاره به اینکه باورهای غلط در طب سنتی باید اصلاح شود، گفت: متأسفانه 
این باور غلط رایج شده که طب سنتی مبتنی بر هیچ مستندی نیست، اما بنده در سال 
تا کنون  انجام دادم که  بر شواهد  با روش مبتنی  را  1۹۹۸ روی چای ترش، مطالعه ای 
تعداد ۹۰۰ ارجاع در سراسر جهان گرفته است و نظیر این مستندات اکنون با فعالیت مرکز 

مطالعات مبتنی بر شواهد دانشگاه شاهد روز به روز در حال افزایش است.
وی افزود: تغذیه در پیشگیری از بیماری ها نقش بسیار مهمی دارد و تنها در درمان مؤثر 
نیز نقش تغذیه در کاهش   )III( امروزه حتی در بخش های مراقبت های ویژه نیست، 

مدت بستری ثابت شده است.
این متخصص تغذیه ادامه داد: متأسفانه طب سنتی تاکنون به خوبی به مردم معرفی نشده 
و مبانی علمی مبتنی بر شواهد آن برای عموم مردم و پزشکان اطلاع رسانی نشده است و 
همایش حاضر با هدف تبادل اندیشه میان تغذیه نوین و طب سنتی می تواند نقش مهمی 
را در این تعامل دوسویه ایفا کند و مبنای آن هم، رسیدن به مشترکات مطالعات مبتنی 

بر شواهد علمی است.
و  کرد  اشاره  نوین  طب  و  ایرانی  طب  میان  مشترکات  از  نمونه  چند  به  فرجی  حاجی 
عنوان داشت: در تغذیه نوین، ما تاکید ویژه ای بر تنوع غذایی داریم که همان تعادل در 
مواد غذایی است که معادلِ تعادل میان طبایع غذایی در طب سنتی است. همچنین در 
تغذیه نوین به تعادل حرارتی در تطابق غذا با اقلیم های غذایی توجه می شود که معادل 
خواص سرد و گرم در طب سنتی است و این نوع مشترکات بین علم تغذیه و طب سنتی 
متعدد است. وی افزود: ما بعد از سال ها تلاش، توانستیم اهمیت نقش متخصصان تغذیه 
در کنار متخصصان بیهوشی را فضای خدمات بالینی در بیمارستان ها اثبات کنیم که تا 
چه میزان برنامه ریزی تغذیه ای صحیح می تواند بر درمان بیماری ها، حتی در مراقبت های 

ویژه مؤثر باشد.

سرپرست گروه تجویز و مصرف منطقی و اطلاع رسانی فرآورده های سلامت سازمان غذا 
و دارو، در ارتباط با دور ریختن داروهای خانگی، توضیحاتی داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، راضیه کشاورز ملکی، با تاکید بر زباله نبودن دارو در خصوص 
روش های پاکسازی قفسه های دارویی و داروهای موجود در خانه و امحاء داروهای غیر 

قابل مصرف و دور ریختنی، نکاتی را متذکر شد.
راضیه کشاورز ملکی در خصوص روش های امحاء داروهای غیرقابل استفاده و داروهای 
تاریخ گذشته در منازل ابتدا مطالعه دقیق برچسب یا بروشور داروها را توصیه کرد و گفت: 
چنانچه شرکت سازنده دارو، روشی را برای معدوم سازی دارو روی بسته بندی آن ذکر 

کرده باشد، باید بر آن اساس آن عمل کرد.
وی ادامه داد: در برخی از کشورها روند مشخصی برای بازگرداندن دارو وجود دارد ولی از 
آنجا که در کشور ما هنوز این سیستم برقرار نشده است، توصیه می شود تنها داروهایی که 
در لیست مجاز قرار دارند، در فاضلاب ریخته شود؛ چرا که این داروها بالقوه خطرساز بوده 
و در صورت استفاده نامناسب تصادفی یا عمدی می توانند حتی با یک دوز عوارض جدی 

و یا مرگ را به دنبال داشته باشند.

بنابر اعلام روابط عمومی سازمان غذا و دارو، داروی دیسپورت ۵۰۰ با شماره سری ساخت 
N۲۳۰۵4، تقلبی است.

گزارش های  به  اشاره  با  دارو  و  غذا  سازمان  عمومی  روابط  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
مستند، داروی دیسپورت ۵۰۰ را تقلبی اعلام کرد و از مردم خواست در صورت مشاهده 

این فرآورده، موضوع را به معاونت های غذا و دارو اطلاع دهند.
و    14۰۲ /1۲ /۲۸ مورخ   14۰۲/4۰۳ شماره  نامه های  پیرو  دارو  کل  اداره  همچنین 
شرکت  مکاتبه  به  پیوست  سلامت  داریان  شرکت    14۰۲ /1۲ /۰۲ مورخ   14۰۲/4۰۶
IPSEN از معاونت های غذا و دارو دانشگاه و دانشکده های علوم پزشکی سراسر کشور 
به شماره سری ساخت   ۵۰۰ Dysport تقلبی  خواسته است در صورت مشاهده فرآورد 
N۲۳۰۵4 با تاریخ تولید ۰۲.۲۰۲۳ و تاریخ انقضا ۰1.۲۰۲۵ با make up کشور ترکیه 
منتسب به شرکت Ipsen اقدام لازم معمول را انجام دهد و نتیجه اقدامات را در اسرع 

وقت به این اداره کل دارو اعلام کنند.

سلامت
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<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

ورزش  شماره ۷۱۴۵۲
یکشنبه
۲0 اسفند ۱۴0۲ 

کارشناس داوری فوتبال کشورمان با اشاره به استفاده از VAR در دربی 
1۰۳ پایتخت گفت: هدف فدراسیون از آوردن سیستم کمک داور ویدئویی 

مشخص نیست و نمی داند می خواهد چه کند.
حسین عسگری در گفت وگو با خبرنگار مهر، در خصوص اعتراض تیم ها 
به داوری تنها پس از گذشت سه هفته از نیم فصل دوم و صدور بیانیه ها 
اظهار داشت: اشتباهاتی داوری در لیگ رفته رفته بیشتر خواهد شد چرا که 
با توجه به شرایط تیم ها در جدول بازی های حساس خواهد شد. بازیکنان 
هم در زمین با حساسیت بیشتر بازی ها را دنبال خواهند کرد و هرچه پیش 
برویم قضاوت ها برای داوران حاضر در لیگ دشوار خواهد شد. قضاوت ها 

هم که دشوار شود اشتباه داوران بیش از پیش خواهد بود.
صدور  به  نسبت  فوتبال  فدراسیون  داوران  کمیته  عملکرد  اشاره  با  وی 
بیانیه های باشگاه ها گفت: عملکرد تشکیلات داوری فوتبال در این فصل 
و  نداده  واکنش  نویسی ها  بیانیه  به  نسبت  موقع  به  و  است  بوده  ضعیف 
برخورد با تیم ها درست نبوده است. برخورد نکردن کمیته داوران با تیم ها 
باعث می شود تا هرکسی ساز خودش را بزند، چرا که باشگاه ها همه به 
دنبال این هستند تا به هر طریقی منافع خود را حفظ کنند و در این میان 

به فکر این نیستند که آیا از راه قانونی پیش می روند یا خیر.
کارشناس داوری فوتبال کشورمان افزود: در خصوص اتفاقات داوری بارها 
گفتیم و مصاحبه کردیم که مسؤولان فدراسیون باید به مسئله اشتباهات 
داوری و اتفاقات کمیته داوران فدراسیون فوتبال ورود کنند اما انگار گوش 

شنوایی وجود ندارد. اگر به فکر داوری فوتبال نباشند باید در ادامه فاتحه 
این کار را بخوانیم چون هیچ امیدی به اصلاح و درست شدن این موضوع 

نیست.
لیگ  در  استفاده  برای  ایران  به   VAR کردن  وارد  به  اشاره  با  عسگری 
وجود  درستی  برنامه  هم   VAR همین  خصوص  در  کرد:  عنوان  فوتبال 
ندارد و فدراسیون اصلًا نمی داند هدفش از آوردن کمک داور ویدئویی به 
ایران چیست. پیش از آغاز نیم فصل دوم می گفتند برخی بازی های لیگ 
با کمک داور ویدئویی برگزار خواهد شد اما تا به امروز یک بازی هم با 
VAR برگزار نشده است. واقعیت امر این است که برگزاری مسابقات با 
کمک داور ویدئویی پرسه خود را دارد و باید تجهیزات مورد نیاز هم فراهم 
باشد. وی در پاسخ به این سوال که آیا درست است فدراسیون تنها چند 
با VAR برگزار کند گفت: فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا(  بازی لیگ را 
برای برگزاری مسابقات فوتبال با کمک داور ویدئویی پروتکل ها و ضوابط 
 VAR با  را  بازی  تنها چند  را دارد و اصلًا درست نیست فدراسیون  خود 
داور  کمک  با  تیم  یک  بازی های  نیست  درست  و  عادلانه  کند.  برگزار 
ویدئویی برگزار شود و تیم های دیگر نه تیم های دیگر چه گناهی کردند و 
اگر کمک داور ویدئویی را برای تمام مسابقات استفاده کنند یقیناً اشتباهات 

داور هم کمتر می شود.
کارشناس داوری کشورمان با انتقاد از رفتار کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
در برخورد با داوران لیگ ادامه داد: برخورد کمیته داوران با با داورانی که 

اشتباه می کنند درست نیست و هر جوری که دوست دارند برخورد می کنند 
و در بین داوران تفاوت قائل می شوند و این باعث در ادامه مشکلات زیادی 
به وجود بیاید. در داوری همه چیز آمادگی جسمانی، داوران در این فصل 
خطاهایی را نگرفتند که کاملًا واضح بوده است. عدم تمرکز در داورانی که 

در لیگ قضاوت می کنند کاملًا مشخص است اما کسی پاسخگو نیست.
با  پرسپولیس  و  استقلال  تیم های  دیدار  برگزاری  خصوص  در  عسگری 
VAR عنوان کرد: من نمی دانم هدف فدراسیون فوتبال از برگزاری دربی با 
VAR چیست اما انتخاب کردن یک داور زن برای بازی با دربی مشکلات 
را حل نمی کند. معضل داوری فوتبال کشورمان حضور داوران زن در امر 
قضاوت فوتبال آقایان نیست، از طرفی هم فدراسیون باید برای برگزاری 
دربی با کمک داور ویدئویی از فیفا مجوز بگیرد و از داورانی با تجربه برای 
نمی توانند  می کنند  که  کارهایی  این  با  کند.  استفاده  حساس  دیدار  این 

بگویند داوری را توسعه داده ایم.
کارشناس داوری فوتبال کشورمان در پایان خاطر نشان کرد: بانوان داور 
زحمت های زیادی را می کشند و خانم مهسا قربانی یکی از داوران با تجربه 
است اما دربی بازی پر حاشیه ای است و داوری باید در این دیدار در زمین 
و اتاق VAR حضور داشته باشند که بتوانند کمک خوبی را به داور زمین 
کنند. فوتبال بانوان با فوتبال آقایان فرق می کند باید دید او در این زمینه 
چه عملکردی را خواهد داشت. اگر عملکرد خوبی نسبت سایر داوران آقا 

داشته باشد باید برای همه چیز تأسف خورد.

کارشناس داوری فوتبال کشورمان :

هدف فدراسیون از آوردن VAR مشخص نیست

کارشناس والیبال ایران :

تیم ملی والیبال با آلکنو هم
 نتیجه نگرفت

سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران :

هواداران بدانند
 تنها هستم

سرمربی تیم ملی پاراتیروکمان :

اولویت اعزام به پاریس با 
پاراکمانداران صاحب سهمیه است

کارشناس والیبال ایران عنوان کرد: تیم ملی با آلکنو که یکی از بزرگترین مربیان روس است نتوانست 
نتیجه بگیرد، بنابراین نباید از الان پائز را قضاوت کنیم و منتظر بمانیم تیم چه نتیجه ای می گیرد.

محمد ترکاشوند در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره انتخاب موریس موتا پائز برای هدایت تیم ملی 
والیبال گفت: اعضای کمیته فنی ماه ها جلسه برگزار کردند و همه گزینه های مورد نظر را ارزیابی کردند 
و در نهایت به این انتخاب رسیدند. افرادی هم که در کمیته فنی حضور دارند همگی اصلح هستند 

بنابراین باید کمی خویشتن داری کنیم تا ببینیم او چه توانایی و پتانسیلی دارد.
وی گفت: نمی توانیم از الان او را قضاوت کنیم. به هر حال هنوز این مربی به ایران نیامده است. سیچلو 
هم در ایران یک کمک مربی بود ولی واقعاً تمرین دهنده خوبی بود هر چند که کوچینگ ضعیفی 
داشت. پائز هم خودش کمک مربی بوده اما در لیگ ژاپن به عنوان سرمربی کار کرده و قطعاً تجربیات 
خوبی دارد. ضمن اینکه او کمک مربی مربیان بزرگی مثل رزنده و فیلیپ بلین بوده است. بنابراین این 
طور نیست که او از والیبال دور بوده است. با توجه به این شرایط باید کمی خویشتن دار باشیم و اجازه 
بدهیم او برنامه هایش را پیاده کند.کارشناس والیبال گفت: شرایط تیم ملی برای صعود به المپیک واقعاً 
سخت است اما ممکن است با همین مربی ما بتوانیم بازی های خوبی ارایه بدهیم. به نظرم در شرایط 

فعلی باید قضاوت نکنیم و اجازه بدهیم او کارش را با تیم ملی شروع کند.
ضمن اینکه الان هم کاری از دست ما برنمی آید، او انتخاب شده و تنها باید بدون قضاوت اجازه دهیم 

تا کارش را با تیم ملی شروع کند.
وی عنوان کرد: تیم ملی شانس کمی برای صعود به المپیک دارد، به نظرم این کور سوی امید را نباید 
با قضاوت های بیجا از بین ببریم. تیم و سرمربی نیاز به حمایت دارند. قطعاً همه ما دوست داریم تیم 
ملی سومین حضور را در المپیک تجربه کند. والیبال ما به جایی رسیده که همه از آن توقع دارند که 

البته به جا هم هست.
المپیک تجربه کند. کارشناس  را در  تیم ملی سومین حضور خود  امیدوارم شرایطی فراهم شود که 
والیبال ایران گفت: ما با آلکنو هم در المپیک به نتیجه نرسیدیم. ممکن است حالا با این مربی هم 
نتوانیم به المپیک صعود کنیم اما بازی هایی که تیم ملی ارائه می دهد قابل قبول باشد. هیچ چیزی 

قابل پیش بینی نیست.

سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران با اشاره به بیانیه این باشگاه گفت: چرا باشگاه بیانیه می دهد مگر 
قرار است تیم من در تمامی بازی ها پیروز شود؟

همتای  مقابل  تهران  استقلال  صفر  بر  یک  پیروزی  از  پس  نکونام  جواد  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
خوزستانی خود در نشست خبری اظهار داشت: قبل از اینکه در مورد بازی صحبت کنم باید در خصوص 
وضعیت چمن زمین صحبت کنم که اصلًا وضعیت خوبی برای بازی کردن نداشت و خیلی زمین بد بود 
و با توجه به اینکه بازی های این تیم را دیده بودیم می دانستیم به دلیل شرایط بد زمین بازی مستقیم 
را در دستور کار خود قرار خواهند داد. شرایط تیم فوتبال استقلال خوزستان کاملًا فرق می کند چرا که 

آنها نیاز به امتیاز دارند و هر بازی برای آنها حکم فینال را دارد.
وی افزود: بازی های استقلال خوزستان را دیده بودیم و حدس می زدیم آنها به دلیل شرایط زمین بازی 
رو به بازی مستقیم بیاورند. استقلال خوزستان به امتیاز نیاز داشت و تیم کاملًا متفاوتی نسبت به نیم 
فصل اول شده است. شکلی که بازی می کنند، سخت است، مخصوصاً در 1۵ دقیقه پایانی سعی کردیم 
بازیکنان قد بلند به زمین بفرستیم. بازی را خوب شروع کردیم و می توانستیم نیمه اول با اختلاف دو، 
سه گل به پایان برسانیم ولی از فرصت هایی که داشتیم استفاده نکردیم. در نیمه دوم هر چه از زمان 
بازی گذشت، با توجه به خستگی بازی در جام حذفی، شرایط کمی سخت شد. می دانستیم سه امتیاز 

بازی چقدر به دردمان می خورد.
سرمربی تیم فوتبال استقلال با اشاره به اینکه این تیم مدیر رسانه ندارد گفت: یکی دو موضوع وجود 
دارد که خارج از بازی است اما باید در خصوص آنها حرف بزنم. برای باشگاه بزرگ استقلال زشت 
با  فقط  شود. صحبتم  حل  مشکلات  امیدوارم  نداریم،  مدیررسانه ای  و  نیست  کنارم  کسی  که  است 
هواداران است، من چند هفته ای صحبت نکردم و سکوت کردم. اول فصل گفتم مراقب باشید کسی 
از باشگاه می گوید این تیم باید قهرمان شود، به  کلاه سرتان نگذارد. هر کسی در باشگاه و بیرون 

استقلال خیانت می کند.
نکونام ادامه داد: اندازه کدام تیم هستیم که قهرمان شویم؟ از رقیب مان پرسپولیس، سپاهان و تراکتور 
تیم ها هستیم؟  این  از  کدام  اندازه  ما  است.  گرفته  بازیکن   ۵ که  خوزستانی  استقلال  حتی  و  گرفته 
همه  وجود  با  استقلال  گذشته  سال  تیم  این  اما  می کنیم  قهرمانی  برای  را  تلاش مان  تیمم  و  من 
شایستگی هایش با ۲۰ بازیکن بزرگسال، سه بازیکن زیر ۲۵ سال و ۶ بازیکن زیر ۲۳ سال قهرمان نشد.
وی با بیان این جمله »خواهش می کنم فشار را روی تیم ما نیندازید.« عنوان کرد: باشگاه هفته گذشته 
بیانیه داد؛ لطفاً فشار را روی تیم نگذارید. تلاش می کنیم بهترین بازی را انجام دهیم. الان که باید 
به فرودگاه برویم، خودم هستم و مدیر تیم ولاغیر، یک نفر نداریم که دنبال مان باشد. همه گفتند تیم 
رسانه و مدیر تیم داریم، حداقل یکی را بیاورید درباره داوری صحبت کند تا اشتباه حرف نزنیم. ما هیچ 

کسی را نداریم و تنهای تنها هستیم. هر تیمی را می بینید ۵ نفر کنارشان هستند.
سرمربی تیم فوتبال استقلال خطاب به هواداران استقلال گفت: هوادار! من خیلی تنها هستم. به عنوان 
یک هوادار استقلال به این تیم آمدم، برای تیمی که مثل شما اشک ریختم و الان تلاش می کنم. 
تنها هستم و فردا کسی از من توقع نداشته باشد. در بازی قبل، 4 بازیکن را بیرون گذاشتم و دیدید 
چقدر تیمم فرق کرد. امروز آرمین سهرابیان مریض بود و مجبور شدم بازی اش بدهم. آقای هوادار، 
با این تیم کرده اند و دیگر نمی دانم قرار است چه  من خیلی تنها هستم. امسال هر کاری خواستند 

اتفاقی برای این تیم بیافتد.
بی تدبیری ها می برد؟ گفت: من  این  از  نفعی  باشگاه چه  مدیریت  این سوال که  به  پاسخ  در  نکونام 
نمی دانم چه نفعی می برند اما به نظرم بیانیه ای که بعد از بازی با مس رفسنجان دادند، وسط بازی 
گذشته آماده شده بود؛ مگر قرار بود هر هفته تیم من ببرد؟ ما دو فرصت جذب بازیکن را از دست 
دادیم، پس هواداران به هوش باشند همه ما در تیم می دانیم که تمام تلاش مان این است که قهرمان 
شویم. وی افزود: من از هیچ چیزی خبر ندارم. بیانیه می دهند که ما باید قهرمان شویم من این حمایت 
را نمی خواهم. ما در نیم فصل اول یک باخت آن هم به خاطر ناداوری برابر سپاهان داشتیم اما اکنون 
چه بازیکنی برای من گرفتند؟ امسال هر کاری که فکر کنید با تیم ما کردند و نمی دانم چه اتفاقی 
قرار است برای آن رقم بخورد. بازیکنان ما زحمت می کشند اما با وجود اینکه تیم صدر جدول است 

مشکلات ما پابرجاست.

سرمربی تیم ملی پاراتیروکمان با تاکید بر اینکه سهمیه پارالمپیکی این رشته به کشور تخصیص 
پاریس،دارندگان سهمیه در  به  اعزامی  نفرات  انتخاب  برای  البته  نه ورزشکار، گفت:  پیدا کرده 

اولویت هستند.
میلاد وزیری در گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به رقابت های بین المللی فزاع که به عنوان 
آخرین رویداد کسب سهمیه پاراتیروکمان در امارات برگزار شد، در مورد نتیجه گیری تیم اعزامی 

به این رقابت ها و انتخاب پاراکمانداران اعزامی به بازی های پارالمپیک توضیح داد.
وی گفت: بعد از بازی های پاراآسیایی، ملی پوشان پاراتیروکمان هیچ اردویی نداشتند. حضور 
در رقابت های فزاع هم تا لحظه آخر اصلا مشخص نبود. تقریبا ۲۰ روز قبل از مسابقات بود که 

اعزام تیم به این رقابت ها قطعی شد.
سرمربی تیم ملی پاراتیروکمان با یادآوری اینکه ۲۳ بهمن در راس این تیم قرار گرفت، خاطرنشان 
کرد: در حالی هدایت تیم ملی را بر عهده گرفتم که به خاطر جدا شدن پاراتیروکمان از فدراسیون 
تیروکمان مشکلاتی برای این رشته ایجاد شده بود. بازیکنان حتی زمینی برای تمرین نداشتند. 
من  خودِ  تخصصی  باشگاه  در  اعزام شدند  امارات  به  که  زندی  محمدرضا  و  رحیمی  غلامرضا 
نظر  از  ورزشکاران  ملی،  تیم  در  حضورم  بدو  در  داد:  ادامه  کردند.وی  دنبال  را  شان  تمرینات 
روحی مشکلات روحی داشتند که برطرف شد اما در این زمان و با توجه به دوری طولانی آنها 
از تمرینات، رسیدگی به وضعیت تمرینی و برطرف کردن مشکلات فنی خیلی ممکن نبود. حتما 
اگر فرصت بیشتری داشتیم در امارات نتیجه بهتری می گرفتیم و با دو سهمیه مسابقات را ترک 
می کردیم اما به خاطر شرایط مان نشد.وزیری ادامه داد: شرایط جوی هم در این زمینه بی تاثیر 
نبود. همزمان با حضور من در کادر فنی تیم ملی و قطعی شدن اعزام به مسابقات فزاع، شرایط 
جوی تهران به گونه ای شد که هوا خیلی سرد بود اما در دبی هوا بسیار گرم بود. سرمربی تیم 
ملی پاراتیروکمان با یادآوری اینکه در مسابقات امارات غلامرضا رحیمی صاحب سهمیه شد اما 
محمدرضا زندی که به مدال نقره جهانی رسید، سهمیه ای نگرفت، تصریح کرد: حتما اگر شرایط 
مناسب تر بود و زمان بیشتری برای تمرین داشتیم، زندی هم می توانست سهمیه بگیرد. در هر 

صورت پرونده رقابت های انتخابی در مجموع با ۷ سهیمه برای ایران بسته شد.

با اعلام رای کمیته انضباطی؛

مختاری تا اطلاع ثانوی از تمامی فعالیت های کشتی تعلیق شد
از ظهر  بعد  فدراسیون کشتی،  انضباطی  العاده کمیته  جلسه فوق 
محل  در  اعضا  سایر  و  رییس  لرستانی  شهرام  حضور  با  امروز 

فدراسیون کشتی برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری مهر، در جریان مسابقات وهبی امره ترکیه، 
نیمه  مرحله  در  کیلوگرم   ۷۷ وزن  کشتی گیر  مختاری  محمدرضا 
نهایی با حریف ترکیه ای خود زد و خورد کرد که در نهایت منجر 

به دیسکالیفه شدن او و حریف اش شد.
با توجه به درگیری شدید او در جریان مسابقات جام وهبی امره، 
از ظهر  بعد  فدراسیون کشتی،  انضباطی  العاده کمیته  جلسه فوق 
محل  در  اعضا  سایر  و  رئیس  لرستانی  شهرام  حضور  با  امروز 
فدراسیون کشتی برگزار شد. شهرام لرستان رئیس کمیته انضباطی 
جلسه ی  امروز  انضباطی  کمیته  گفت:  جلسه  این  نتایج  مورد  در 

فوق العاده ای را با حضور ابراهیم مهربان دبیر فدراسیون کشتی 
برگزار کرد.

وی ادامه داد: موضوع این جلسه رسیدگی به تخلفات محمدرضا 
مختاری کشتی گیر وزن ۷۷ کیلوگرم تیم کشتی فرنگی کشورمان 
در رقابت های بین المللی جام وهبی امره ترکیه بود. لرستانی در 
مورد تصمیمات کمیته انضباطی اظهار داشت: با لحاظ موازین مقرر 
مربوط به فدراسیون جهانی کشتی و فدراسیون کشتی جمهوری 
اسلامی ایران نظر به اهمیت اقدامات ورزشکاران به عنوان سفرای 
ورزش کشور و با بررسی فیلم های مسابقه کشتی گیر مذکور که 
منجر به درگیری شد، ایشان تا اطلاع ثانوی از کلیه فعالیت های 

مربوط به کشتی کشور تعلیق می گردد.
رئیس کمیته انضباطی خاطرنشان کرد: البته تصمیم نهایی پس از 

مشاهده فیلم کامل مسابقه مذکور، گزارش کادر فنی و همراه تیم و 
سایر دلایل و اسناد موجود و همچنین توجه به اظهارات کشتی گیر 
احکام مربوطه در  این جلسه  اتخاذ می گردد. همچنین در  مذکور 
مورد تخلفات صورت گرفته در رقابت های کشتی فرنگی قهرمانی 

کشور در قم نیز صادر شد.
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سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج گفت: لایحه شهرداری 
در خصوص نرخ پیشنهادی کرایه ناوگان حمل ونقل عمومی 
بررسی  رسمی   1۵۷ جلسه  در   14۰۳ سال  در  مسافر  و  بار 
کرایه  نرخ  افزایش  پیشنهاد  میان  این  در  شد،  تصویب  و 
اساس  بر  دراختیار  ون  ویژه،  گردشی،  خطی،  تاکسی های 
کیلومتر با 4۵ درصد برای چهار و 1۰ سرنشین افزایش پیدا 

کرد.
  عمار ایزدیار،  سخنگوی شورای شهر کرج، در حاشیه صحن 
علنی شورای شهر، در جمع اصحاب رسانه، با تأکید بر اینکه 
لازم است فرهنگ استفاده از حمل ونقل عمومی در راستای 
داده شود،  ترویج  آلودگی هوا  ترافیک و کاهش  بار  کاهش 
پیشنهادی  نرخ  خصوص  در  شهرداری  لایحه  کرد:  اظهار 
کرایه ناوگان حمل ونقل عمومی بار و مسافر در سال 14۰۳ 

در جلسه 1۵۷ رسمی بررسی و تصویب شد.
وی با اشاره به تورم موجود در جامعه، افزود: با توجه به افزایش 
نرخ تورم سالانه و میزان افزایش شاخص های تأثیرگذار در 
هزینه ها، لیست پیشنهادی نرخ کرایه حمل ونقل عمومی که 
براساس دستورالعمل و ضوابط ابلاغی و سیاست های کرایه 
یکپارچه حمل ونقل در سال 14۰۳ توسط شهرداری تهیه و 

به شورا ارسال شده بود، بررسی و تصویب شد.
پیشنهاد  کرد:  اضافه  کرج  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 

و ون  ویژه  تاکسی های خطی، گردشی،  کرایه  نرخ  افزایش 
و 1۰  برای چهار  با 4۵ درصد  کیلومتر  اساس  بر  اختیار  در 

سرنشین افزایش پیدا کرد.
دربستی  اتوبوس های  کرایه  نرخ  کرد:  تاکید  ایزدیار 
اتوبوس های درون شهری شهرهای اقماری و اتوبوس درون 
کرایه  نرخ  پیشنهاد  و  کرد  پیدا  افزایش  درصد   ۳۰ شهری 

ناوگان حمل ونقل بار تصویب شد.
وی گفت: تغییرات کرایه ها از ابتدای سال 14۰۳ بعد از تأیید 
کمیته انطباق فرمانداری اجرا خواهد شد و سال آینده با توجه 
به ریشه کنی بیماری کرونا در کشور و ابلاغیه ها تنها کرایه 
چهار سرنشین برای تاکسی و 1۰ سرنشین برای خودرو ون 

مورد عمل رانندگان خواهد بود.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

افزایش ۴۵ درصدی کرایه تاکسی ها 
در کرج برای سال ۱۴۰۳

عضو شورای شهر کرج :

لزوم توزیع عادلانه المان های شهری
 در مناطق مختلف کرج

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج :

البسه و اسباب بازی های مازاد را به 
غرفه های بازیافت تحویل دهید

عضو شورای شهر کرج گفت: سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری با نورپردازی و 
المان های نوری نشاط اجتماعی و سر زندگی در شهر را افزایش دهد.

علیرضا رحیمی در بازدید  از کارگاه تعدادی از هنرمندان شهر جهت آماده سازی نمادها 
و المان های نوروزی و ماه مبارک رمضان با تحسین از اجرای حدود ۷۰ اثر هنری گفت: 
این نمادها و مبلمان های شهری در نقاط مختلف شهر مخصوصا در مناطق پایین دست 
شهر نصب شود و صرفاٌ مختص مراکز شهر نباشد و باید در نواحی مختلف از شمال و 

جنوب شهر توزیع عادلانه صورت گیرد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج در این بازدید به عوامل سازمان سیما، منظر و فضای 
شهری شهرداری کرج، بازی نور در شب برای شهر را یادآور شد و اظهار کرد: شهر را 
باید با نورپردازی و المان های نوری زیباتر کرد تا یک نشاط اجتماعی و سر زندگی در 

شهر افزایش و حاکم شود.
 رحیمی در پایان ضمن تاکید مجدد بر توزیع عادلانه المان ها، مبلمان شهری، نورپردازی 
و... در شهر گفت: موضوعات لوستر شهری و ریسه های نوری در شهر توسعه پیدا کند 
علاوه بر تأمین روشنایی مطلوب در شب برای رفاه حال و آرامش و سبب افزایش امنیت 

شهروندان در فضاهای شهری و ارتقا سطح کیفیت زندگی مردم می شود.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: همزمان با فرا رسیدن سال نو و در راستای 
ارتقای سطح مشارکت های اجتماعی شهروندان به منظور حمایت از آسیب دیدگان و افراد در 
معرض آسیب و همچنین ایجاد حس دلگرمی در بین آن ها، پویش خانه تکانی سبز اجرا می شود.
با  و  شهر  نیازمندان  به  خدمت رسانی  و  حمایت  راستای  در  کرد:  اظهار  خسروی  محمدرضا 
بهره مندی از ظرفیت های موجود در سطح شهر، از عموم شهروندان دعوت می شود تا البسه و 
اسباب بازی های مازاد و سالم خود را به منظور اهدا به گروه های نیازمند به غرفه های بازیافت 
تحویل دهند.وی از عموم شهروندان دعوت کرد تا با حضور فعال و مشارکت گسترده در این 
مدیریت  سازمان  کنند.رئیس  پررنگ  نیازمند  خانواده های  بین  را  نشاط  و  شادی  رنگ  طرح، 
پسماند شهرداری کرج در ادامه ضمن تأکید بر فعالیت های تبلیغاتی با هدف فرهنگ سازی، بیان 
داشت: طراحی و برنامه ریزی پادکست، تقدیر از همیاران بازیافت، ساخت محتواهای فرهنگی با 
مفاهیم مدیریت پسماند، ارائه هدایای ویژه عید در خانه های بازیافت از جمله دیگر برنامه های 
این سازمان برای عید 14۰۳ است.خسروی با بیان اینکه در این ایام با حجم بالای زباله ها مواجه 
هستیم، تأکید کرد تا شهروندان در تفکیک پسماند از مبدا را حین خانه تکانی رعایت کنند.وی 
در پایان با اشاره به راه اندازی پویش سبزشو، گفت: شهروندان می توانند با کلید واژه سبزشو به 
تمامی صفحات مجازی شماره تماس ۰۹۲۲۶۳۳۰۶1۷ به عنوان عضوی از خانواده بزرگ سبز 

مدیریت پسماند اضافه شوند و از میان افراد به قید قرعه جوایز نفیسی اهدا خواهد شد.

آئین بدرقه اولین کاروان راهیان نور بسیجیان شهرداری کرج
 انجام شد

به همت بسیج ادارات و کارمندان حضرت سیدالشهداء)ع( شهرداری، ۹۰ نفر از بسیجیان 
شهرداری کرج به همراه خانواده، عازم اردوی راهیان نور شدند.

سرهنگ پاسدار علی اکبر حشم فیروز فرمانده حوزه بیان کرد: ۹۰ نفر از بسیجیان این 
مناطق  عازم  روز  پنج  به مدت  اتوبوس  دو دستگاه  با  به همراه خانواده های خود  حوزه 

عملیاتی جنوب شدند.
بیان  با  ادارات و کارمندان حضرت سیدالشهداء)ع( شهرداری کرج   فرمانده حوزه بسیج 
و  اصلی ترین  عنوان  به  مقدس  دفاع  ارزش های  و  شهدا  یاد  داشتن  نگه  زنده  اینکه 
اولویت دارترین رسالت های راهیان نور است، افزود: یادآوری و نهادینه کردن فرهنگِ جهاد 
و شهادت و آشنایی، تعمیق، ترویج و تداوم این فرهنگ در سطوح مختلف جامعه، همگی 

در راستای نقشی است که راهیان نور در جامعه ایفا می کند.
وی تصریح کرد: اردوهای راهیان نور، بهترین فرصت برای »جهاد تبیین« است و ضرورت 

دارد در این اردوها، فرهنگ شهادت برای جوانان تبیین شود.

یک واحد مسکونی در شهرک بنفشه طعمه حریق شد
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج از حریق یک واحد مسکونی 

در شهرک بنفشه خبر داد.
واحد  یک  حریق  از   1۲۵ باسامانه  شهروندان  تماس  پی  در  کرد:  اظهار  یساولی  محمد 
مسکونی در شهرک بنفشه، بلوار وحدت مطلع شدیم که با حضور به موقع آتش نشانان 
اقدامات  محل  ایمن سازی  به  نسبت  واحدها  دیگر  به  حریق  سرایت  از  جلوگیری  ضمن 

لازم انجام شد.
وی افزود: این حریق در طبقه چهارم، ساختمان چهار طبقه به متراژ حدود ۲۰۰متر شعله 
ور شد و بر اثر انتشار دود در طبقات، ۲ نفر از ساکنین با کمک آتش نشانان از محل خارج 

و به محل ایمن منتقل شدند.
و  اطفاء  برای  داشت:  بیان  کرج  ایمنی شهرداری  و خدمات  نشانی  آتش  رئیس سازمان 
امدادرسانی به این حادثه 1۸ نفر نیروی عملیاتی به انضمام پنج دستگاه خودرو امدادی از 
ایستگاه های 1۲۰، 11۳، 111، 1۰1 به محل اعزام شدند. یساولی گفت: کارشناسان اداره 

علت یابی باحضور در محل حادثه در حال بررسی علت حادثه هستند.

اجرای عملیات گسترده لکه گیری آسفالت در سطح منطقه ۹ کرج
مدیر منطقه ۹ شهرداری کرج گفت: عملیات لکه گیری آسفالت معابر منطقه ۹ کرج در 

حال اجراست.
حسین عطایی اظهار کرد: عملیات گسترده لکه گیری و ترمیم معابر منطقه ۹ کرج باهدف 

ارتقاء کیفی، بهسازی و حذف ناهمواری های معابر آغاز شده و در حال انجام است.
عطائی با تأکید بر ضرورت ارتقاء سطح خدمات رسانی به ساکنین محلات منطقه ۹ کرج 
تردد شهروندان و  نقلیه و سهولت  به منظور تسهیل در عبور و مرور وسایل  اظهار کرد: 
جلوگیری از هرگونه آسیب به خودروهای عبوری، عملیات بهسازی معابر منطقه در حال 

اجرا است.
وی عنوان کرد: این عملیات در راستای اجرای طرح استقبال از بهار هم  زمان با سرعت 
گرفتن اقدامات خدماتی و اجرایی در راستای نوسازی جلوه شهری و رسیدگی هرچه بیشتر 

به درخواست شهروندان، با توجه شرایط جوی و بارندگی های اخیر صورت گرفته است.
این مسئول، هدف از این  گونه اقدامات و فعالیت ها را بهسازی فضاها و زیرساخت های 
شهری و خدمات رسانی بهتر به شهروندان دانست و اظهار داشت: علاوه بر اقدام وسیع در 
زمینه ترمیم و لکه گیری سطوح آسفالتی، برنامه ریزی لازم برای عملیات روکش آسفالت 

معابر پس از عادی شدن شرایط جوی در دستور کار معاونت عمرانی منطقه قرار گرفت.
مثبت  تحولات  شاهد  جاری  سال  پایان  تا  امیدواریم  گفت:  شهرداری   ۹ منطقه  مدیر 
مجموعه  شبانه روزی  فعالیت های  از  شهروندان  رضایت  جلب  و  خدمات رسانی  زمینه  در 

مدیریت شهری باشیم.

بهشت سکینه کرج آماده پنج شنبه آخر سال می شود
ارائه  راستای  در  متعدد  برنامه های  اجرای  از  کرج  شهرداری  آرامستان ها  سازمان  رئیس 

خدمات شایسته به زائران اهل قبور در پنجشنبه و جمعه پایان سال خبر داد.
محمد محمودی نژاد، رئیس سازمان آرامستان های شهرداری کرج،  اظهار کرد: به رسم هر 
ساله، امسال نیز باید این آیین و سنت به بهترین نحو ممکن برگزار و خدمات مطلوبی به 

شهروندان ارائه شود.
بهتر  هرچه  جهت  داخلی  برنامه ریزی های  اخیر  مدت  طی  راستا  این  در  افزود:  وی 
مدیریت  سازمان  در  آخر سال  و جمعه  پنج شنبه  در  قبور  اهل  زیارت  آیین  برگزار شدن 
آرامستان های شهرداری کرج انجام شده و امروز جلسه بین تمام دستگاه های دست اندرکار 

در محل بهشت سکینه)س( برگزار شد.
رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج بیان داشت:  امید می رود همانند سال 
گذشته با به کارگیری تمام تجهیزات و توان پرسنلی و ارائه خدمات مطلوب به زائران اهل 

قبور، زمینه های رضایت مندی آن ها فراهم شود.
محمودی نژاد با اشاره به اینکه این رسم، یک آیین ملی است و باید تمامی دستگاه های 
استانی و شهری اهتمام ویژه جهت هرچه بهتر برگزار شدن آن داشته باشند، گفت: در 
راستای تردد روان خودروها و جلوگیری از بروز گره ترافیکی، از هفته های گذشته اقدامات 

لازم جهت لکه گیری و آسفالت معابر آرامستان و اطراف آن آغاز شده است.
وی تأکید کرد: چادرهای هلال احمر و اورژانس در محوطه آرامستان بهشت سکینه)س( 

مستقر خواهند بود.
رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج اضافه کرد: با توجه به بار ترافیکی 
در روزهای پنج شنبه و جمعه آخر سال در بهشت سکینه)س( و عدم تردد روان آمبولانس 
به  ارائه سریع خدمات  راستای  در  اقدام  این  نظر،  مورد  در محل  اورژانس جهت حضور 

بیماران انجام خواهد شد.
استقرار  با  نشانی  آتش  نیروهای  سال،  آخر  جمعه  و  شنبه  پنج  در  گفت:  نژاد  محمودی 
چندین دستگاه خودروی تخصصی در نقاط مختلف بهشت سکینه)س( آماده باش هستند.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج:

۴۰۰ نهال با مشارکت کودکان  اُتیسم در باغ فاتح کرج کاشته شد
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج گفت: به مناسبت روز درختکاری و هفته منابع طبیعی 
جشن بزرگ درختکاری با مشارکت کودکان  اتُیسم در باغ 

فاتح برگزار شد.
علیرضا عاقلی؛ با اشاره به حضور کودکان مبتلا به اتُیسم 
و  فاتح  باغ  درختکاری  در جشن  خانواده هایشان  همراه  به 
مشارکت در کاشت 4۰۰ نهال چنار، اظهار کرد: مشارکت 
به  مردم  عموم  توجه  نشانه  درختکاری  زمینه  در  مردمی 

موضوع محیط زیست و هوای پاک است.
وی افزود: آیین درختکاری کودکان مبتلا به اتُیسم با هدف 

با  بتوانند  آنان  تا  بود  بچه ها  این  برای  شاد  فضایی  ایجاد 
همسالان خود ارتباط برقرار کرده و در انجام فعالیت هنری 

فرهنگی مشارکت کنند.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج به شناسنامه دار کردن نهال کاشته شده کودکان  اتُیسم 
اشاره کرد و گفت: اطلاعات شناسنامه ای اعم از نام و نام 
خانوادگی این کودکان به همراه گونه و محل کاشت نهال 

در قالب یک کارت به این کودکان اهدا شد.
عاقلی بیان داشت: یکی از حوزه هایی که به شدت مشارکت 
نگهداری درختان  و  احساس می شود، کاشت  مردم در آن 

بر  را  تمام سعی خود  آنجایی که مدیریت شهری  تا  است 
مانند  مختلفی  طرح های  اجرای  با  و  نهاده  موضوع  این 
توزیع نهال رایگان، کاشت درخت، برگزاری جشنواره های 
گوناگون، ثبت درخت به نام انجمن ها و سازمان های مردم 
این موضوع علاقه مند  به  را  است مردم  نهاد تلاش کرده 

کند.
آیین  اجرای  از  پیش  اتُیسم  کودکان  است  ذکر  شایان 
مرغ ها  تخم  نقاشی  و  رنگ آمیزی  جشنواره  از  درختکاری 
و بشقاب های شهری نوروزی بازدید کردند و چندین طرح 

توسط آن ها رنگ آمیزی شد.


